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شرایط رشد فولاد مطلوب است
6
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قیمت زمین باید به 
«صفر» مى رسید اما... 
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اطلاعات اطلاعات 1515 میلیون ایرانى چگونه لو رفت میلیون ایرانى چگونه لو رفت
بر اســاس گزارش بانک مرکزى ایــران، تعداد 
معاملات مسکن در تیر ماه 1395 نسبت به تیر ماه 
سال گذشته خورشیدى با افزایشى 27/6 درصدى 
مواجه بود. اما این رقم نسبت به خرداد ماه، 4 درصد 

کاهش یافته است.

در صفحه اجتماع بخوانید

در صفحه  اجتماع بخوانید

رازهاى هرى پاتر 
در بازار نشر ایران

تکلیف مسافران ترکیه 
روشن شد

ویدا اســلامیه مترجم کتاب هاى «هرى 
پاتر» در ایران با اشاره به دلایل پرمخاطب 
بودن این آثار گفت: ترجمه تازه ترین کتاب 
از مجموعه «هرى پاتر» حدود دو ماه طول 
مى کشــد.مترجم مجموعــه کتاب هاى 
«هرى پاتر» اثر «جى. کى. رولینگ» که 
اخیراً کتاب هشتم آن به زبان اصلى منتشر 
شده است در گفتگو با ایسنا، درباره هجوم 

برخى ناشران و مترجمان  ...

در طــول روزهاى گذشــته با وجــود آنکه 
ســازمان میراث فرهنگى و گردشــگرى 
رســماً ســفر تورهاى مســافرتى ایرانى را 
به ترکیه ممنوع کرده و بــه آژانس ها اجازه 
فروش تور نمى دهــد اما خبرهاى مختلفى 
از بــاز شــدن دوبــاره پنجــره پروازهاى 
برنامه اى ایران به گوش مى رسد. پروازهایى 
که سازمان هواپیمایى کشورى پس از چند روز 

رسماً اعلام کرد ... 4

مسئله حجاب با خشونت حل نمى شود
وزیر کشور مطرح کرد:

2

اصفهان
پیشتاز سینماى

کودك 
و خانواده

 اجراى طرح 
جامع مالیاتى از 

بهمن ماه 

ترفندهاى 
تبلیغاتى 

ویزیتورهاى
 شیر خشک

64 3

اصغر فرهادى کارگردان نام آشناى سینماى ایران دیروز به 
زادگاهش خمینى شهر رفت و باشمارى از دوستداران هنر 

هفتم و همشهریانش به گپ و گفت نشست.
به گزارش ایرنا فرهادى همچنین در خانه تاریخى سرتیپ 
سده اى با شهردار و شمارى از مسئولان این خطه دیدار 

کرد.

اصغر فرهادى سال 1351 در خمینى شهر از توابع استان 
اصفهان به دنیا آمد. این ســینماگر فعالیت در عرصه هنر 
هفتم را از سال 1365 در انجمن سینماى جوان اصفهان 
آغاز کرد و نخستین حضور حرفه اى او در سینما در فیلم 
ارتفاع پست ساخته ابراهیم حاتمى کیا در سال 1380 به 

عنوان فیلمنامه نویس بود.

سفر اصغر فرهادى به زادگاهش

اهمیت زاینده رود کمتر از دریاچه ارومیه نیست

تجزیه ایران را 
صدام هم
 با خود

 به گور برد
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در افتتاح نمایشگاه فولاد اصفهان عنوان شد

آگهى مزایده

 حسینعلى صادقى – شهردار دستگرد 

بدینوسیله شهردارى دستگرد به استناد مصوبه شوراى اسلامى در نظر دارد نسبت به 
فروش یک قطعه زمین با کاربرى کارگاهى اقدام نماید. لذا شرکت کنندگان در مزایده 
جهت اخذ اوراق مزایده حداکثر تا تاریخ 1395/5/23 به واحد مالى شهردارى مراجعه و 
پیشنهادات خود را تا پایان وقت ادارى مورخ 1395/5/24 به دبیرخانه حراست شهردارى 

تحویل نمایند. 
مشخصات پلاکهاى مورد مزایده: 

نوبت اول

موقعیت مدرك کاربرىمساحت مترمربعشماره پلاك

منطقه فاز دو کارگاهى گذر 20 مترىعادى کارگاهى541 مترمربع 168

منطقه فاز سه کارگاهى پشت بتن ادهمعادى کارگاهى 450 مترمربع 35/1

((آگهى مزایده نوبت دوم))

مجید مطلبى فشارکى –  سرپرست شهردارى چرمهین  

چاپ دوم

شهردارى چرمهین براساس مصوبه شــماره 94/4/459 مورخ 94/07/05 
شوراى محترم اسلامى شهر و به موجب ماده 13 آیین نامه مالى شهردارى در 
نظر دارد تعداد 8 پلاك خود را واقع در چرمهین- شهرك ولایت به اشخاص 
حقیقى یا حقوقى واجد شرایط و فعال از طریق مزایده با قیمت پایه کارشناسى 
به شرح جدول زیر به فروش برساند. لذا متقاضیان مى توانند از تاریخ انتشار 
آگهى تا روز چهارشنبه مورخ 95/05/20 به واحد امور قراردادهاى شهردارى 
مراجعه و اسناد شرکت در مزایده را دریافت و تا پایان وقت ادارى روز پنج شنبه 
مورخ 95/05/21 به دبیرخانه محرمانه (حراست) شهردارى ارائه نمایند. لازم 
به ذکر اســت هزینه درج آگهى به عهده برنده در مزایده خواهد بود. شرکت 
کنندگان جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت شهردارى چرمهین به آدرس: 

www.chermahin.ir مراجعه فرمایند. 

متراژ شماره پلاكردیف 
پلاك 

بهاى پایه هر مترمربع
 به ریال 

قیمت کل پایه پلاك 
به ریال 

175170/902/000/000341/800/000
276232/21/800/000417/960/000
377293/551/700/000499/035/000
478214/91/600/000343/840/000
579319/21/400/000446/880/000
683224/951/350/000303/682/500
786304/941/150/000350/681/000
887321/81/050/000337/890/000

آگهى فراخوان دعوت به مشارکت  (نوبت اول)

مهدى غلامى- شهردار گلدشت 

چاپ دوم

شــهردارى گلدشــت به اســتناد مصوبه مورخ 1395/4/5 هیئت 
عالى ســرمایه گذارى در نظر دارد پروژه تکمیل، تجهیز و راه اندازى 
و بهره بــردارى از مجموعه بــازار روز خود را از طریق مشــارکت و 
سرمایه گذارى با بخش خصوصى اجرا نماید، لذا متقاضیان مى توانند با 
در دست داشتن مدارك لازم (مؤید توانایى فنى و مالى) جهت دریافت 
اسناد و مدارك از تاریخ 95/5/7 به مدت 15 روز کارى به آدرس گلدشت، 
بلوار امام خمینى (ره) شهردارى گلدشت، دفتر امور سرمایه گذارى و 
مشارکتها مراجعه نمایند. شــایان ذکر است سهم آورده شهردارى از 

عرصه و اعیانى موجود حدوداً مبلغ 000 /52/505/462 ریال مى باشد. 



پیشنهاد سردبیر:2
جزئیات دستگیرى بدهکار بزرگ بانکى
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جهان نما

بر اساس گزارش ها یک گروه هکرى ایرانى موفق شده 
است با هک نرم افزار امن پیامرسان تلگرام به اطلاعات 
حساب کاربران ایرانى دســت پیدا کند و همچنین تعداد 
بیش از 15 میلیون شماره تلفن را از طرق این اقدام هکرى 

به دست آورد. 
گفته مى شود که این اقدام بزرگ ترین اقدام هکرى علیه 
یک نرم افزار امن پیامرســان اســت که تاکنون گزارش 

شده است.
به گزارش «تابناك» این خبرى است که سه شنبه شب به 
سرعت بر روى خروجى رسانه ها قرار گرفت و خبرگزارى 
رویترز در ابتدا به آن اشاره کرد. اکنون جزئیات بیشترى در 

مورد این اتفاق به دست آمده است.
«کولین اندروســون» محقق امنیت سایبرى و «کلودیو 
گارنیرى» تکنولوژیست نهاد عفو بین الملل گفته اند که: 
این اقدام هکرى به ظاهر در سال جارى رخ داده و تاکنون 
گزارش نشــده بود و منجر به در خطر افتادن ارتباطات و 

فعالیت هاى قشر عظیمى از کاربران ایرانى شده است.
به گفته ایــن دو متخصص حفره امنیتــى اصلى تلگرام 
ابتناى آن بر سیســتم پیام کوتاه یا SMS اســت. به این 
ترتیب که در زمان فعال کردن نرم افــزار تلگرام بر روى 
گوشى هوشمند، شرکت تلگرام اقدام به ارسال یک کد به 
شماره تلفن مشترك از طریق SMS مى کند که این اقدام 
مى تواند از طریق اپراتور و هکرها مورد استفاده قرار بگیرد. 
به این ترتیب هکرها مى توانند از روى دستگاه هاى مختلف 
و متفاوت به حساب کاربران نفوذ کرده و پیام ها و اطلاعات 

آنها را به سرقت ببرند.
اندرســون گفته اســت: تا پیش از این نیز بارها شاهد لو 
رفتن اطلاعات و هک شــدن نرم افزار تلگــرام به این 
طریق بوده ایــم که به نظر مى رســد این اقــدام هاى 
هکرى با همکارى و هماهنگى اپراتورهاى تلفن صورت 
مى گیرد. این اتفاق به گفته وى بیشتر در کشورهایى رخ 
مى دهد که نهادهاى دولتى مستقیماً یا با واسطه بر روى 

اپراتورهاى تلفن نفوذ و کنترل دارند.

هکرها را بشناسید
به گفته این محققان امنیتى هکرهایى که اقدام به هک 
اطلاعات کاربران ایرانى کرده اند متعلق به گروهى به نام 

گروه هکرى Rocket Kitten هســتند که از مرجع هاى 
مرتبط با زبان فارسى در کدهاى خود استفاده کرده اند. این 
دو محقق امنیتى عنوان کرده اند که این هکرها از الگوهاى 
هکرى مشابه با فعالیت هاى هکرهاى زیرزمینى در ایران 

استفاده کرده اند. 
 FireEye جان هالتکوییست» متخصص امنیتى مؤسسه»
دیگر به نشریه Wired گفته است که تمرکز گروه هکرى 
Rocket Kitten بیشتر پیرامون ایران است اما فعالیت هاى 

آنها کاملاً جهانى است.
البته اندرسون و گارنیرى مســتقیماً به این موضوع اشاره 
نکرده اند که آیا هکرهاى تلگرام وابستگى به نهاد خاصى 

در ایران داشــته اند یا نه. اما به گفته آنها الگوهاى هکرى 
این گروه شــباهت زیادى به الگوهاى یک گروه هکرى 

سازمان یافته دارد.
این محققان امنیتى حتى اشاره کرده اند که به شواهدى
 دســت پیدا کرده اند مبنى بــر آنکه هکرهــا از یکى از 
ابزارهاى ذاتى تلگرام براى شناســایى 15 میلیون کاربر
ایرانى و دسترســى به شــماره تلفن به همــراه ID این 
کاربران بر روى تلگرام آنها اســتفاده کــرده اند. به گفته
آنها تا پیش از این یک چنین اقدام هکرى سیستماتیکى
علیه یک پیامرسان امن صورت نگرفته است.گفته مى شود

هکرهاى براى دسترسى به این 15 میلیون شماره تلفن 

مرتبط با ID ها از تکنیک  Brute Force استفاده کرده اند.

بیانیه تلگرام در واکنش به خبر هک
بلافاصله بعد از افشاى خبر هک شــدن تلگرام در ایران 
شرکت روســى تلگرام اقدام به انتشــار بیانیه اى در این 
خصوص کرد کــه طى آن گفتــه امکان هک شــدن 
نرم افزارهاى مبتنى برSMS براى فعال شدن وجود دارد. 

این بیانیه یادآور شــده که: اگر کسى به SMS هاى شما 
دسترسى داشته باشد قادر به دسترسى به حساب کاربرى 
شما نیز خواهد بود. حتى اگر قابلیت Two Factor یا ورود 
امنیتى دو مرحله اى به حساب کاربرى خود را فعال کرده 
باشید باز هم دسترســى به SMS و ایمیل بازیابى معرفى 

شده امکان دسترسى به حساب کاربرى را فراهم مى کند.
همچنین یکى از ســخنگویان شــرکت تلگرام در مورد 
دسترســى به شــماره تلفــن 15 میلیون کاربــر ایرانى 
گفته اســت: از آنجایى که تلگرام مبتنى بر شماره تلفن 
هاست هر شــخصى قادر به بررســى وجود یک حساب 
کاربرى مرتبط با یک شــماره تلفن در این سیستم است 
و این موضع در مورد ســایر نرم افزارهاى مشــابه مانند 

واتس اپ نیز صادق است.

 دست رئیس جمهور
کف بینى مجرى

  نصــف جهــان| خب بالاخــره بعــد از این همه 
رئیس جمهور دیدن، همه متوجه شده اند هر کسى 
که مى آید دیگر دلش نمى آید برود  و صدا وسیما  هم 

همین نظر را دارد. 
حسن روحانى رئیس جمهور در یک برنامه زنده براى 
گفتگوى مســتقیم با مردم در شبکه یک حاضر شد. 
مرتضى حیدرى و المیرا شریفى مقدم دو  مجرى بودند 
که در این گفتگوى زنده رئیس جمهور حضور داشتند.

در ابتداى این برنامه حیدرى وقتى از رئیس جمهور 
خواســت تا صحبت هاى مقدماتى خود را بیان کند 
و خطاب به وى گفت: «امسال، ســال آخر دور اول 

ریاست جمهورى شماست.» 
بیان عبارت «سال آخر دور اول ریاست جمهورى»، 
این مفهوم را به ذهن متبادر مــى کند که از نظر این 
مجرى و تلویزیون، روحانى براى دور دوم هم رئیس 

جمهور خواهد بود.

جنیفرلوپز
در کنار صندوق صدقات 

  نصف جهان| براى گرفتن پول از صندوق صدقات 
معتادان عزیز صف مى کشند؛تعدادى با میله آهنى و 
بعضى با تکه چوب و یک آدامس جویده شده تا پول 
خود را از دهان صندوق پس بگیرند .حالا یک نفر پیدا 
شده که عکس صندوق صدقات ما را گذاشته وسط 

عکس پروفایل خود! 
عکس پروفایل اینستاگرام جنیفر لوپز شباهت زیادى 
به لوگوى صندوق صدقات ایران دارد اما در واقع این 
لوگوى یکى از قطعه هاى موسیقى این خواننده  به نام 

«Love Make The World Go Round» است.

مکتب «پیاز» خندید
  نصف جهان| یکى از مکتب هــاى بازیگرى، نه 
استانیسلاوسکى ونه حتى برشــت بلکه مکتب پیاز 
است. تهیه کننده یک گونى پیاز مى خرد و مى گذارد 
در صحنه تا بازیگر هم بــراى صحنه حس بگیرد و 
اشــک بریزد و هم پیازها را براى سرخ کردن غذاى 

ظهر آماده کند!
اما این چشــم تنگ ها باز این را هم بــه ما ندیدند؛ 
محققان ژاپنى بعد از 20 ســال تحقیق و مطالعه بر 
روى پیاز سرانجام موفق به تولید نوعى پیاز شده اند که 
تقریباً به هنگام پوست کندن یا خرد کردن آن، گازى 
را از خود متصاعد نمى کند تا اشک چشم را جارى کند.

نام این پیاز ضد اشــک را «توپ لبخند» گذاشته اند. 
قرار است از پاییز سال جارى میلادى این محصول 
جدید در مغازه هاى سرتاسر ژاپن عرضه شود. قیمت 

پیاز ضد اشک تقریباً دو برابر پیازهاى معمولى است.
«توپ لبخند» بوى پیازهــاى معمولى را ندارد و اگر 
شــخصى آن را به صورت خام اســتفاده کند، طعم 
شیرینى شبیه به سیب یا گلابى در آن یافت مى شود.  

چالش آب ویخ، جواب داد 
  نصف جهان| بعد از آن همه آب و یخ که به ســر 
خودمان خالى کردیــم ، بالاخره چالــش آب ویخ 

جواب داد!
چالش آب و یخ پس از گذشــت حدود دو سال، براى 
بسیارى از بیماران ALS مفید واقع شد و مبلغى حدود 
115 میلیون دلار در سرتاسر جهان براى این بیماران 
جمع آورى شــد. تعداد 130 وســیله  پزشکى نیز در 
مؤسسات مختلف براى بیماران ALS خریدارى شد. 
علاوه بر آن، صندوق هاى ذخیره و وام هاى پزشکى 
زیادى نیز براى ایــن بیماران فراهم شــد. اکنون، 
بیمارانى که با مشکل فراهم شدن تجهیزات پزشکى 
روبه رو شده اند، به راحتى مى توانند وسایل مورد نیاز 

خود را تأمین کنند.
چالش آب و یــخ اتفاقى در فضاى مجــازى بود که 
تابستان دو سال پیش در شبکه هاى اجتماعى مانند 

فیسبوك و اینستاگرام شروع شد.

درآمد 10 میلیون دلارى 
روزانه پوکمون ها

  نصف جهــان| این خبر جالب را هم به نقل از جام 
جم آنلاین بخوانید. تا امروز بازى پوکمون گو 100 
میلیون بار دانلود شــده و بنا به گزارش هایى که در 
وبســایت تک تایمز آمده، این اپلیکیشــن مبتنى بر 
واقعیت افزوده نه تنها به مرحله عظیمى از موفقیت 
رسیده است، بلکه با گذشت سه هفته از رسمى شدن 
این بازى روزانه درآمدى بالغ بر 10 میلیون از طریق 

اندروید و iOS دارد.
موفقیت پوکمــون گو تأثیر منفى چندانى بر ســایر 
اپلیکیشن هاى صدر جدول مانند بازى هاى موبایل 
 Candy) و کندى کراش (Mobile Strike) استرایک
Crush Saga) و... نداشته است، این اپلیکیشن ها 

با انتشــار پوکمون گو تنها به صورت موقت کاهش 
درآمد داشــتند که چند روز بیشــتر طول نکشــیده 

است.
پوکمون گو رکوردهاى دانلود را شکست و با گذشت 
19 روز پس از انتشــار به رقم 50 میلیــون دانلود در 
 iOS گوگل پلــى و 75 میلیون دانلــود در اندروید و

رسید.

جعبه هاى پرپولى که از 
آمریکا به ایران آمد

روزنامه وال استریت ژورنال در گزارشى مدعى شده 
که آمریکا در ازاى آزادى چهار زندانى به ایران 400 

میلیون دلار پول داده است.
به گزارش میزان،روزنامه وال اســتریت ژورنال به 
نقل از آنچه مقام هایى خوانده که نخواستند نامشان 
فاش شود مدعى شده است که آمریکا در ماه ژانویه 
همزمان با آزادى چهــار آمریکایى زندانى در ایران 
معادل 400 میلیــون دلار پول نقــد را به صورت 

محرمانه با هواپیما به این کشور فرستاد.
وال استریت ژورنال به نقل از مقام هاى آمریکایى، 
اروپایى و خدمه کنگره که در جریان آن جابه جایى 
محرمانه قرار گرفته اند مدعى مى شود که این پول 
اولین قسط از یک مبلغ 1/7میلیارد دلارى از سوى 
دولت اوباما به ایران براى حل اختلافى بر سر عدم 
تحویل سلاح هایى بود که رژیم شاه سفارش داده 

بود. 
به ادعاى این مقام ها یورو، فرانک سوئیس و سایر 
ارزها در جعبه هاى چوبى جاسازى و با یک هواپیماى 

بدون نشان باربرى به ایران فرستاده شد.
وال استریت در ادامه ادعا کرد: این پول از بانک هاى 

مرکزى هلند و سوئیس برداشت شده بود.
بنابر ادعاى این روزنامه آمریکایى علت پرداخت این 
مبلغ به ســایر ارزها غیر از دلار این بود که براساس 

قوانین آمریکا نمى توان با دلار با ایران معامله کرد.
مقام هاى بلندپایه آمریکایى به این روزنامه گفتند 
که مبادله این پول و زندانیان تصادفى بوده و به معنى 

ارتباطى میان آن دو نیست.

توئیتر یک نگاه 

نام «رستگار» خط خورد
بانک ملت با ارسال اطلاعیه اصلاحى جدید به سایت 
کدال در ساعات پایانى روز سه شنبه، مصوبه تاریخ 4 
مرداد هیئت مدیره خود را اصلاح و نام على رستگار 
مدیرعامل معزول و بازداشت شــده بانک ملت را از 

لیست اعضاى هیئت مدیره این بانک حذف کرد.
به گزارش جام جم آنلاین و به نقل از تسنیم، درپى 
خبررســانى خبرگزارى ها از ابقاى على رســتگار 
مدیرعامل معزول و بازداشــت شــده بانک ملت در 
هیئت مدیره این بانک ، عصر روز سه شنبه بانک ملت 
اصلاحیه جدیدى را براى درج در سایت کدال ارسال 
کرد و در این اصلاحیه نام على رســتگار از اعضاى 

هیئت مدیره حذف شده است.

محتواى کنسرت ها 
فقط به ارشاد مربوط است

حســین نوش آبادى ســخنگوى وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامى با اشــاره به اینکه وزارت ارشاد متولى 
تصمیم گیرى در خصوص محتواى کنسرت هاست 
به نقش نیروى انتظامى در این موضوع اشاره کرد و 
گفت: مســئولیت نیروى انتظامى همچنان به قوت 
خود باقى اســت که وظیفه تأمین امنیت و همچنین 

مسئولیت هایى در حوزه ترافیکى دارد.
به گزارش میزان وى ادامــه داد: نیروى انتظامى در

بحث هاى محتوایى مربوط به کنســرت ها دخالتى 
نمى کند البتــه قبلاً هــم دخالتى نمى کــرد اما با 
آیین نامه هاى اجرایى دولت این موضوع شفاف تر شد.

حاتمى کیا شکایت کرد 
معاون حقوقى و بین الملل پلیس فتا گفت: با شکایت 
ابراهیم حاتمى کیا، سازندگان صفحات جعلى به نام او 

در شبکه هاى اجتماعى شناسایى مى شوند.
سرهنگ حسین رمضانى با اشاره به شکایت ابراهیم 
حاتمى کیا از گردانندگان صفحات جعلى منتســب 
به وى در اینســتاگرام بــه پلیس فتــا گفت: صبح 
امروز(چهارشــنبه) ابراهیم حاتمى کیــا با مراجعه 
به پلیس فتا با اعلام اینکه هیچ صفحه رســمى در 
اینستاگرام ندارد و صفحات ایجاد شده به نام او جعلى 

است، شکایت خود به پلیس فتا را اعلام کرد. 

فیلم دستگیرى یک زن 
مقابل همسرش واقعى است؟

فرمانده نیروى انتظامى گفت: فیلم منتشــر شده که 
در آن مأموران، زنى را جلوى چشم همسرش دستگیر 
مى کنند به هیچ وجه ربطى به گشت ارشاد نداشته و 

مربوط به یک حادثه گروگان گیرى است.
سردار حسین اشــترى گفت: چندى قبل فیلمى در 
فضاى مجازى منتشر شد و در آن ادعا شد که مأموران 
پلیس زن جوانى را به علت بدحجابى جلوى چشــم 
همسرش ســوار کرده و به زور او را به مرکز پلیس 
منتقل کرده اند، درحالى که وقتى فیلم را بررســى 
کردیم متوجه شــدیم این تصاویــر مربوط به چهار 

سال قبل است. 
وى ادامه داد: در این پرونده زن و مرد جوان بچه چهار 
ساله اى را ده روز گروگان گرفته و فیلم منتشر شده 
مربوط به عملیات رهاســازى گروگان و دستگیرى 
متهمان بود. این درحالى اســت که این فیلم اکنون 
منتشر شــده و ادعا کرده اند بخاطر اینکه موى این 
زن بیرون بوده اســت او را جلوى همسرش دستگیر 

کرده اند. 

خبر

مشــاور نماینده ولى فقیه در ســپاه 
با بیان اینکه صحبــت هاى ژنرال 
بازنشسته سعودى قطعاً یک نوع 
توهم و خوابى اســت که 
هرگز تعبیر نخواهد شد 
عنوان کرد: تجزیه و 
تقســیم ایــران به 

چنــد کشــور از آرزوهــاى افــرادى مثل صــدام بــود که بــا خودش 
به گور برد.

سردار یدا... جوانى مشاور نماینده ولى فقیه در ســپاه در گفتگو با میزان با 
اشاره به صحبت هاى انور عشقى ژنرال بازنشســته سعودى که گفته بود 
«بر اساس آنچه رؤساى ســابق و فعلى سیا گفته اند ســه کشور از نقشه 
خاورمیانه حذف و ایران به شش کشــور تجزیه خواهد شد» اظهار داشت: 
این صحبت ها نوعــى تبلیغات روانى اســت درحالى کــه واقعیت هاى 

موجود نسبت به صحبت هایى که انور عشــقى مطرح کرده بسیار متفاوت 
است.

ســردار جوانى با بیان اینکه ملت ایران نشــان داده که از وحدت و انسجام 
بالایى برخوردار است و با هر توطئه اى مقابله مى کند و نقشه هاى دشمنان 
را نقش بر آب مى ســازد تصریح کرد: امروز آل ســعود با شکســت هاى 
راهبردى پى در پى در منطقه و در جهان اسلام مواجه شده و صحبت هاى 

اینچنینى نشان دهنده استیصال آنهاست.

تجزیه ایران را صدام هم با خود به گور برد

مدیرعامل بانک سپه از دستگیرى 
یکــى از بزرگ تریــن بدهکاران 
بانکى با همکارى قــوه قضائیه و 
اداره 28 پلیــس آگاهى تهران و با 
دستور سرپرســت دادسراى امور 
اقتصادى خبرداد. به گزارش باشگاه 
خبرنگاران جــوان، محمدکاظم 
چقازردى گفت: این بدهکار بانک 

سپه با رقم بدهى بالغ بر یکهزار و 500 میلیارد ریال دستگیر شد.
وى افزود: این بدهکار ، بخش عمده وجوه مذکور را به نحو نامشروع 

تحصیل کرده و از سال 1386 تاکنون متوارى بود.
رئیس هیئت مدیره بانک سپه گفت: متهم که پیش از این برغم 
صدور احکام قضائى متعدد علیه وى و گذشت بالغ بر  چهار سال از 
صدور حکم، تاکنون دستگیر نشده بود با پیگیرى و شناسایى محل 
اختفاى وى طى عملیات پیچیده پلیسى در عصر روز چهارشنبه 

ششم مردادماه 95 دستگیر و روانه زندان شد.

یک خبرگزارى فلسطینى مدعى 
شــد که ایــران از طریق ســفیر 
فلســطین در پاریــس نامه اى به 

«محمود عباس» فرستاده  است.
به گــزارش ایســنا، بــه نقل از 
خبرگــزارى معا، مقامــات ایران 
روز سه شــنبه از طریق «سلمان 
الهرفى» سفیر فلسطین در پاریس 

در اعتراض به دیدار محمود عباس رئیس تشکیلات خودگردان 
فلسطین با سرکرده گروهک تروریستى منافقین، نامه اى  براى 

وى فرستاده اند.
الهرفى در گفتگو با خبرگزارى معا تصریح کرد که سفیر ایران در 
پاریس خواهان ملاقات با وى شــده و نامه اى خطاب به محمود 

عباس را تسلیم وى کرده است.
وى گفت: این نامه به دست رئیس تشکیلات خودگردان فلسطین 

رسید و وى به زودى به آن پاسخ خواهد داد.

الهــام چرخنده بازیگــرى که در 
ســال هاى اخیر بــه مبلغّى براى 
حجاب برتر بدل شده از عدم ارجاع 
پیشنهاد بازیگرى در سینما به وى 

سخن گفت.
به گزارش سینماژورنال، چرخنده 
که آخرین تجربــه بازیگریش در 
سینما به  سه سال پیش بازمى گردد 

و فیلمى به نام «اســب ها همچنان مى تازند» که با نام «عشق 
و جنون» اکران شــد و حتى 30 میلیون هم نفروخت(!) پیرامون 
فعالیت هاى اخیرش اظهار داشت: هم اکنون دوسال است که در 

سینما نقشى به  من پیشنهاد نشده است.
وى ادامــه داد: ولى در حال حاضر در حال ســاخت برنامه اى 30 
قســمتى با نام «با من قدم بزن» با موضوع معضلات اجتماعى 
هستیم.   بازیگر سریال «آواى باران» ادامه داد: در این مدت که کار 

بازیگرى انجام ندادم، به مستند سازى مشغول بودم. 

جزئیات دستگیرى 
بدهکار بزرگ بانکى

ایران به محمود عباس
نامه نوشت

به چرخنده 
نقش نمى دهند

وزیر کشور گفت: دستورالعمل ها و وظایف حاکمیتى 
در مسئله حجاب باید رعایت شود.

به گزارش «انتخاب»، عبدالرضا رحمانى فضلى با 
تأکید بر اینکه باید فاصله بیــن اعتقاد و عمل را در 
جامعه کم کنیم افزود: در بحث حجاب باید به گونه اى 
عمل شود تا نسبت به اعتقادات و باورها یک تعهد 
اخلاقى وجود داشته باشد، خیلى ها به حجاب اعتقاد 
دارند ولى در عمل اجرا نمى کنند و لازم است در این 

خصوص سنجش صورت گیرد.
قائم مقــام رئیس جمهــور در شــوراى اجتماعى 
کشور گفت: بخشى از مســئله حجاب به مجموعه 
مقررات، قوانین و دستور العمل ها و وظایف حاکمیتى 
برمى گردد و ما نمى توانیم وظایف حاکمیتى خود را در 
جامعه دینى که به حجاب معتقد هستیم، اجرا نکنیم.

وزیر کشور با بیان اینکه مسئله حجاب، هم اعتقادى 
و هم قانونى است، تأکید کرد: شرایط نباید از کنترل 
خارج شود و در دستگاه هاى دولتى مسئله حجاب 

باید رعایت شود.
وى اظهارداشت: مراکز خصوصى نیز باید قوانین و 
ضوابط را رعایت کنند. اگر ما نسبت به برخى چیزها 

منفعل شویم و عکس العمل نشان ندهیم، وضع بدتر 
مى شود، همه کشورها آنچه به عنوان اصول و قوانین 
است، محکم مى گیرند و وقتى تصمیم دارند امرى 
را به رفتار اجتماعى تبدیل کنند براى آن تشویق و 

جریمه مى گذارند.
رحمانى فضلى گفت: معتقد نیستیم که با خشونت و 
سختگیرى مسائل حل مى شود و در نحوه برخورد 
نیز ما باید مسائل اخلاقى، دینى و حدودها را رعایت 

کنیم. 
وى در ادامه با اشــاره به طرح برخى نکات راجع به 
فعالیت برخى مغازه هــا و وجود برخى مانکن ها در 
فروشگاه ها اظهارداشــت: اینگونه تصور نشود که 
ما بگوییم فروشــگاه هاى زنجیره اى ساخته نشود 
چراکه کسى با ساختن این فروشــگاه ها مخالف 
نیست اما باید در داخل این فروشــگاه ها قوانین و 

ضوابط رعایت شود.
وزیر کشور ادامه داد: ما به جاى اینکه با مغازه داران 
برخورد کنیم که چرا این اتفاق افتاده اســت باید به 
سراغ اتحادیه ها برویم و بگوییم چرا ضوابط اسلامى 

رعایت نمى شود. 

مسئله حجاب با خشونت حل نمى شود
در آخرین دوره جشنواره مقاومت شاهد رونمایى فیلم 
جنجالى «پادشاه شن ها»ى «نجدت انزور» بودیم 
که تصویرى تکان دهنده از چگونگى شکل گیرى 
حکومت سعودى را نشان مى داد و امسال نیز بناست 
رونمایى یک اثر جنجالى دیگر در جشنواره مقاومت 

برگزار شود.
شــنیده هاى ســینماژورنال حکایت از آن دارد که 
دبیرخانه جشــنواره مقاومت رایزنى هایى را انجام 
داده است براى رونمایى از «گناهان ملک فهد» در 
این جشنواره؛ «گناهان ملک فهد» فیلمى است که 
تصویرى کاملاً رئالیستى از فساد دامنگیر «ملک فهد 

بن عبدالعزیز» پادشاه سابق عربستان ارائه مى دهد.
«گناهان ملک فهد» از نگاه «جنان حرب» همسر 
پنهانى ملک فهد تصویرسازى کاملى ارائه داده است 
از بخش هایى دیده نشــده از زندگى پادشاه سابق 
عربستان. در گوشــه هایى از این فیلم به زندگانى 
دوگانه ملک فهد بن عبدالعزیز آل سعود و اتهام هایى 
چون شهوت رانى، آلوده بودن به قمار و مجبور ساختن 
همســر مخفى ملک فهد به سقط جنین اشاره شده 

است.

فیلم کوشیده بدون کمترین سانسورى صحنه هایى 
از قمار بازى ملک فهد و تزریق مواد مخدر از سوى 
وى در کلوب شبانه «کلرمانت» در لندن را به تصویر 
بکشد. حرب 68 ساله اینک در لندن زندگى مى کند 
و سال گذشته در جریان رأى دادگاه موفق به کسب 
26/4میلیون پوند بابت حل و فصل پرونده حقوقى 

مرتبط با یکى از فرزندان پسر ملک فهد شد.
حرب در بخشــى از خاطرات خود از اجبار به ترك 
عربستان ســعودى در ســال 1970 به دلیل عدم 
علاقه «ملک سلمان» پادشــاه فعلى این کشور به 

خود خبر داد.
«دامین مک کریســتال» که به عنوان مشاور تولید 
در کار حضور داشته گفته است مطمئناً علاقه مندان 
بسیارى براى تماشــاى این فیلم هم در کشورهاى 
غربى و هم در کشورهاى مسلمان خاورمیانه وجود 

دارند.
سوژه  فیلم آنقدر حساس و البته حاشیه برانگیز بوده 
است که انتشار  یک تریلر دو دقیقه و 45 ثانیه اى از 
فیلم در یوتیوب مواجه شده است با حجم فراوانى از 

بازخوردهاى رسانه اى.

نمایش«گناهان ملک فهد» در تهران

مشــاور نماینده
با بیان اینکه صح
بازنشسته سع
توهم و
هرگ
عن
ت

اطلاعات 15 میلیون 
ایرانى چگونه لو رفت

جزئیات کامل بزرگ ترین هک در تلگرام

محققان امنیتى حتى اشاره 
کرده اند که به شــواهدى

دست پیدا کرده اند مبنى 
بر آنکه هکرهــا از یکى از 
ابزارهاى ذاتى تلگرام براى 
شناسایى 15 میلیون کاربر

ایرانــى و دسترســى به 
 ID شــماره تلفن به همراه
این کاربران بر روى تلگرام 

آنها استفاده کرده اند

،،
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اجتماع

سگ آزارى با تیر و کمان 
براى تفریح

متهم حیوان آزار که براى تفریح یک سگ را با تیر و 
کمان هدف قرار داده بود، شناسایى و دستگیر شد.

روز جمعــه در یکــى از مجتمع هاى مســکونى 
مشهد،یکى از ســاکنان اقدام به تیراندازى با کمان 
به سمت یک سگ براى تفریح کرده و حیوان بیچاره 
را مجروح کرد. این حیــوان آزار بعد از تیراندازى به 
سمت سگ براى تفریح، عکس هاى این حیوان را 

در فضاى مجازى منتشر کرد. 
پس از انتشار گســترده این تصاویر در شبکه هاى 
مجازى سرانجام روز سه شــنبه عامل اذیت و آزار 

حیوان بیگناه شناسایى و دستگیر شد.

آتش سوزى کارگاه چاپ در 
اصفهان

آتش ســوزى کارگاه چاپ در اســتان اصفهان دو 
مجروح برجاى گذاشت.

شاهین فتحى اظهار داشت: ساعت 18و 30  دقیقه 
روز سه شنبه وقوع آتش سوزى در شهرك صنعتى 
کمشچه برخوار استان اصفهان به امدادگران هلال 

احمر اعلام شد. 
وى ادامه داد: بــا حضور امدادگــران هلال احمر 
مشخص شــد حریق در یک کارگاه چاپ رخ داده 

است. 
به گفته سرپرست معاونت عملیات سازمان امدادو 
نجات هلال احمر در این آتش سوزى ده نفر دچار 
حادثه شــدند که دو نفــر به علــت دودگرفتگى و 

گرفتارى در حریق مجروح شدند. 
فتحى با بیان اینکه این حادثه تنها دو مصدوم برجاى 
گذاشت گفت: مجروحان این حادثه به مراکز درمانى 

منتقل شدند.

مهلت یک روزه ثبت نام 
پرداخت جریمه غیبت

جانشین سازمان وظیفه عمومى با اعلام خبر ثبت 
نام 55 هزار سرباز غایب براى پرداخت جریمه غیبت 
ســربازى، از مهلت دو روزه براى ثبت درخواست 

متقاضیان در مرحله اول این طرح خبر داد.
سردار ابراهیم کریمى با اشــاره به رو به اتمام بودن 

فرصت ثبت نام متقاضیان پرداخت جریمه 
نقدى غیبت سربازى اظهار داشت: طبق 
برنامه ریزى هاى انجام شــده، مشمولانى 

که متقاضى پرداخــت جریمه نقــدى غیبت 
سربازى هستند، تنها تا 15 مرداد ماه فرصت دارند تا 

درخواست خود را به ادارات پلیس +10 ارائه دهند.
وى افزود: بدیهى است پس از تاریخ مذکور، مرحله 
اول ثبت نام پرداخت جریمه غیبت سربازى در سال 
95 به اتمام مى رســد و این تاریخ به فرصتى دیگر 

موکول نخواهد شد.
جانشین سازمان وظیفه عمومى ناجا گفت: آمارهاى 
به دست آمده نشان مى دهد تا روز چهارشنبه(دیروز)
حدود 55هزار نفــر در این طرح ثبت نــام کرده و 
درخواست خود براى پرداخت جریمه غیبت سربازى 

را ثبت کرده اند.

حوادث

خبر

دولت آمارهاى درست از 
طلاق را اعلام کند

حجت الاسلام غلامرضا صدیق اورعى *
روش اعلام آمار و نسبت گیرى درخصوص طلاق 
در کشور روشى نادرست است. عددهاى بزرگ در 
خصوص آمار طلاق مسلماً هراس را در بین جوانان 
ایجاد وآنها را نسبت به ازدواج دچار تردید مى کند 
لذا بهتر اســت آمارها به درستى اعلام شود تا مانع 

ترس و هراس درجوانان شود.
اما اعلام این موضوع کــه از امروز دیگر آمارى در 
خصوص میزان طلاق اعلام نمى شــود نیز اشتباه 
است. بهتر است سکوت کنند تا اینکه بگویند دیگر 
اعلام نمى کنم چون همین مســئله بیانگر وجود 

بحران طلاق در کشور است.
فراموش نکنیم که در برخى مواقع هشــدار لازم 
اســت. البته این نیز به نوع اعلام آن بستگى دارد. 
مى تواند به گونه اى اعلام شــود که سبب از بین 
رفتن قبح آن نشود. از ســوى دیگر اگر اعلام هم 
نشود مردم ناخودآگاه در اطراف خود آن را به وضوح 

مى بینند.
درحال حاضر مشکل اصلى در انتخاب همسر است 
لذا شــوراى فرهنگ عمومى کشور به تازگى طرح 
شیوه نوینى را از همســرگزینى به تصویب رسانده 
است. این شیوه از یکصد ســال گذشته نیز وجود 
داشت ولى اکنون دیگر از بین رفته است لذا جوانان 
براساس عقیده ونظرشــان ازدواج مى کنند ودیگر 
عنصر راهنما وتجربه در ایــن امر دخالتى ندارد. در 
حالى که وجود یک شــیوه همسرگزینى استاندارد 
وعلمى ضرورى است همانگونه که در گذشته وجود 
داشت وکارآمد نیز بود. وقتى این شیوه اجرایى شود 

بالطبع طلاق نیز کمتر مى شود.
*جامعه شناس و استاد دانشگاه 

انعکاس

ملاقات با زندانى 
به صورت مجازى 

مدیرکل خدمات الکترونیــک قضائى مرکز آمار و 
فناورى اطلاعات قوه قضائیه از اجراى طرح پایلوت 
دیدار الکترونیکى خانواده ها با زندانیان در آینده اى 

نزدیک خبر داد.
سیامک رفعتى در خصوص سرنوشت اجراى طرح 
دیدار الکترونیک خانواده ها با زندانیان گفت: یکى 
دیگر از مسائلى که از سوى مرکز آمار دنبال مى شد، 
موضوع ارتباط الکترونیکى با زندانیان بود. در همین 

زمینه پایلوت این طرح به زودى اجرا مى شود.
معاون مرکز آمار و فناورى اطلاعات قوه قضائیه در 
پاسخ به این سئوال که آیا زندان مطرح شده در این 
پایلوت مشخص است یا خیر، گفت: طرح پایلوت 
یک زندان و یک دفتر خدمات قضائى است و منتظر 
هستیم تا ســازمان زندان ها، زندان مورد نظر خود 
را براى اجراى این طــرح معرفى کند تا پس از آن، 
خانواده زندانیان با حضور در دفتر و به دنبالش دفاتر 
دیگر، از طریق وبکم و خدمات الکترونیکى با زندانى 

محبوس در بند خود ملاقات مجازى داشته باشند.

مراقب شبه شکلات ها باشید
کارشناس ارشد سازمان غذا و دارو، نسبت به مواد 

مصرفى در تهیه شکلات ها، توضیحاتى ارائه داد.
زهره پور احمد گفت: هنگام تهیه شکلات حتماً به 
قسمت مواد متشکله آن توجه شود و با دیدن کلمه 
CBS یا روغن جانشین کره کاکائو بدانید که در این 

فرآورده  از مشتقاتى اســتفاده شده است که شاید 
براى سلامتى مضر باشد. 

پوراحمد اظهار داشــت: آنچه اهمیــت دارد، لزوم 
استفاده از کره کاکائو است و تولید شکلات با کره 
کاکائو فرآیندى پیچیده و ظریف اســت و مستلزم 
تکنولوژى و دانش فنى است و در حال حاضر نکته 
قابل توجه این است که بخاطر قیمت کره کاکائو و 
تکنولوژى استفاده از آن، برخى تولیدکنندگان اقدام 
به تولید محصولى شبیه به شکلات ولى با استفاده 
از روغن جانشین کره کاکائو که براى قلب و عروق 

مضر است، مى کنند. 
وى اظهار داشــت: این محصول ارزان تر و بسیار 

ساده تر تهیه مى شود. 

ثبت درخت چنار 450 ساله
درخت چنار کهنسال اسماعیل آباد درمیان به شماره 

313 در فهرست آثار طبیعى- ملى ثبت شد.
زهرا رضایى ملکوتى کارشناس ثبت میراث طبیعى 
استان خراسان جنوبى گفت: روســتاى اسماعیل 
آباد در 11 کیلومترى شهر اسدیه( مرکز شهرستان 
درمیان) قرار دارد. فاصله این چنار تا مرکز روستاى 
اسماعیل آباد حدود 150 متر بوده و استخرى که از 
آب قنات پر مى شود در فاصله 22مترى از درخت، 
واقع اســت. به نظر مى رسد سرســبزى و شادابى 
درخت مدیون آب همین اســتخر باشــد. عظمت، 
صلابت و  اســتوارى آن از فاصلــه دور خودنمایى 
مى کند.  وى افــزود: تنه در نمــاى جنوبى داراى 
حفره اى توخالى بوده و پیچ خوردگى و پوسته شدن 
تنه گویاى قدمت بالاى درخت است. مردم روستا به 
این درخت علاقه زیادى دارند و آن را موجب برکت 
محصولات کشــاورزى و آب قنات مى دانند در ایام 
تعطیل و خاص مردم جهت تفریح به این محل مى 

آیند و از زیبایى و صلابت درخت بهره مى برند. 
ملکوتى گفــت: قدمت ایــن درخت بــا توجه به 
400 تا 450 سال  بررسى هاى انجام شــده تقریباً

مى باشد. 

هدایت تحصیلى اجبارى 
حذف شد

رئیس سازمان بازرسى کل کشــور از حذف شدن 
هدایت تحصیلى اجبارى با پیگیرى هاى این سازمان 

خبر داد.
ناصر سراج با اعلام این خبر گفت که معاونت حقوقى 
وزارت آمــوزش و پرورش اعلام کــرد که هدایت 

تحصیلى اجبارى برداشته شد.
10 مــرداد بود که رئیس ســازمان بازرســى کل 
کشــور به دنبال اعتراض گســترده دانش آموزان 
به موضوع هدایت تحصیلى، بــه معاون نظارت و 
بازرســى امور فرهنگى و اجتماعى خود مأموریت 
داد تا به قید فوریت موضــوع هدایت تحصیلى در 
آموزش و پرورش را بررسى  کرده و نتیجه را گزارش 

دهد.
موضوع هدایت تحصیلى در زمان انتخاب رشــته 
در مدارس، مورد اعتراض گسترده دانش آموزان و 

خانواده هایشان قرار گرفته بود.

نتایج آزمون سراسرى 
18 مرداد اعلام مى شود 

حسین توکلى مشاور عالى سازمان سنجش گفت: 
نتایج اولیه آزمون سراسرى از 18 تا 20 مرداد اعلام 

مى شود.
گفتنى است؛ آزمون سراسرى سال جارى 24 و 25 
تیرماه سال جارى در 369 شهرستان، بخش و 467 

حوزه برگزار شد.

خبر

رئیس فرهنگستان علوم 
پزشــکى گفــت: تبلیغ 
شیرخشک دشــمنى با 
نسل آینده است اما برخى 
ویزیتورهاى کارخانه هاى 
شیرخشــک، پزشــکان 
را به مســافرت مــى برند و 

شستشوى مغزى مى دهند.
علیرضا مرندى افزود: تغذیه با شیر مادر تا دوســالگى توصیه قرآن است، 
کشورهاى غربى در گذشــته این واقعیت را نمى پذیرفتند اما بعد از سال ها 
تحقیق اکنون آنها نیز به این حقیقت رسیده اند و تغذیه با شیر مادر تا بیش از 

دوسالگى را تجویز مى کنند.
وى گفت: به بهانه هاى واهى مانند زردى کودك یا تناسب اندام مادر، شیر 
خشک را تبلیغ مى کنند و ویزیتورهاى کارخانه هاى شیرخشک، پزشکان 

را به مســافرت مى برند و آنان را شستشــوى مغزى مى دهند تا سود این 
شرکت ها را تضمین کنند. وزیر اسبق بهداشت اضافه کرد: بر خلاف این روند 
در آمریکا شاهد این هستیم که به شدت روى تبلیغ شیر مادر متمرکز هستند 

و شیر مادر را بهترین دارو براى نوزادان نارس معرفى مى کنند. 
وى افزود: حتى اگر مادران شاغل باشند نیز مى توانند شیرشان را بدوشند تا 
در فاصله زمانى مناسب به نوزادشان داده شود و این کار انجام شود، میزان 

شیر مادران براى تغذیه نوزادشان کم نمى شود.

در طول روزهاى گذشــته با وجود آنکه سازمان 
میراث فرهنگى و گردشگرى رسماً سفر تورهاى 
مســافرتى ایرانى را به ترکیه ممنــوع کرده و به 
آژانس ها اجازه فروش تور نمى دهد اما خبرهاى 
مختلفى از باز شــدن دوباره پنجــره پروازهاى 

برنامه اى ایران به گوش مى رسد. 
پروازهایى که سازمان هواپیمایى کشورى پس از 
چند روز رســماً اعلام کرد مجاز هستند و امکان 

فروش آنها وجود دارد.

با توجه به مشکلات و مســائل سیاسى به وجود 
آمده در ترکیه پس از کودتاى نافرجام ارتش این 
کشور، مسئولان ایرانى اعلام کردند تا زمانى که 
تکلیف نهایى امنیت و ثبات این کشور مشخص 

نشود امکان تداوم تورهاى مســافرتى ایرانیان 
وجود نخواهد داشت.

با وجود این صحبــت ها پس از آنکه ســازمان 
هواپیمایــى اعــلام کــرد پروازهــاى ایرانى 
به ترکیه از ســر گرفته شــده در طول روزهاى 
گذشــته خبرهایى مبنى بر از ســرگیرى دوباره 
پذیرش مســافران ایرانى به مقصد اســتانبول 
منتشــر شــده که با دســتورالعمل هاى قبلى با 
تناقض رو بــه رو مى شــود. موضوعى که مدیر 
کل روابط عمومى ســازمان هواپیمایى کشورى 
توضیحاتى درباره آن ارائه داد تا شرایط آن شفاف 

شود.
رضا جعفر زاده گفت : در طول روزهاى گذشــته 
سئوال هاى زیادى مبنى بر چگونگى از سرگیرى 
دوباره پروازهاى ایران به ترکیه با وجود ممنوعیت 
فروش تــور مطــرح شــد. از این رو ســازمان 
هواپیمایى به طور رسمى اعلام مى کند که تمامى 
آژانس هاى مسافرتى که مجوز رسمى خود را از 

این سازمان دریافت کرده اند مى توانند از طریق 
سامانه هاى فروش بلیت وابسته به شرکت هاى

هواپیمایى ایرانى اقدام بــه فروش بلیت انفرادى 
کنند.

بــه گفته مدیــر کل روابــط عمومى ســازمان 
هواپیمایى کشــورى، ایــن موضــوع ارتباطى 
با تورهاى مســافرتى ندارد زیرا فــروش تور بر 
اســاس دســتور میراث فرهنگى ممنوع است و 
مرجع تصمیم گیــرى درباره بازگشــایى دوباره 
فروش آنها نیز ســازمان میراث فرهنگى خواهد 

بود.
بر اساس این توضیحات شرکت هاى هواپیمایى 
که پروازهاى برنامه اى خود بــه مقصد ترکیه را 
مشخص کرده اند مى توانند از طریق سامانه هاى 
رسمى براى مسافران امکان بلیت فروشى ایجاد 
کنند ولى در عین حال همچنان سفر ایرانى ها به 
مقصد ترکیه از طریق تورهاى مســافرتى ممنوع 

خواهد بود.

داغ نیوز

ویدا اسلامیه مترجم کتاب هاى «هرى پاتر» در ایران با 
اشاره به دلایل پرمخاطب بودن این آثار گفت: ترجمه 
تازه ترین کتاب از مجموعه «هرى پاتر» حدود دو ماه 

طول مى کشد.
مترجم مجموعه کتاب هاى «هرى پاتر» اثر «جى. کى. 
رولینگ» که اخیراً کتاب هشتم آن به زبان اصلى منتشر 
شده است در گفتگو با ایسنا، درباره هجوم برخى ناشران 
و مترجمان براى ترجمه ســریع و عرضه کتاب هاى 
رولینگ در ایران گفت:  علت اصلى به رکود بازار نشــر 
در ایران برمى گردد. در این فضا هر کسى به دنبال این 
است که کارى که تولید مى کند با اقبال مواجه شود؛ در 
نتیجه وقتى کتاب تازه اى از نویسنده اى مثل رولینگ 
به بازار مى آید و همچنین به این خاطر که ما کپى رایت 
را رعایت نمى کنیم، برخى ناشــران و مترجمان منعى 
نمى بینند که به این شکل به سراغ ترجمه و چاپ این 

آثار بروند.
او درباره میزان اقبال یک اثر  بــا ترجمه یک مترجم 
خاص بیان کرد: آثار نویسندگان شناخته شده معمولاً 
در طول زمان، مترجم خاص خودشان را پیدا مى کنند. 
تجربه هم نشان داده اســت که وقتى مترجم دیگرى 
به ســراغ آثار این نویســندگان مى رود عملاً جواب 
نمى گیرد. در زمینه ترجمه مجموعه آثار «هرى پاتر» 
افراد مختلفى براى ترجمه این آثار اقدام کردند، اما در 
ادامه نتیجه براى شان موفقیت آمیز نبود؛ چون این گونه 
کتاب ها وقتى ناشــر و مترجم مشــخص دارد طبیعتاً 
بیشــتر مخاطبان به آنها تمایل پیدا مى کنند. در حال 
حاضر هم با اینکه ما به صورت قانونى عضو کنوانسیون  
بین المللى برن نشــده ایم اما آرام آرام داریم به سمت 
رعایت کــردن کپى رایت مى رویم کــه این موضوع 
بیشتر اخلاقى است. یعنى داریم یاد مى گیریم که حق 
و حقوق دیگران را رعایت کنیــم و به همدیگر احترام 

بگذاریم.
اسلامیه در پاســخ به اینکه آیا خود شــما و انتشارات 
کتابسراى تندیس براى ترجمه و انتشار آثار جى.کى. 
رولینگ با ناشر یا نویسنده وارد گفتگو و توافق شده اید، 
گفت: بله، براى انتشــار مجموعه کتاب هاى «هرى 
پاتر» انتشارات کتابسراى تندیس واقعاً با ناشر صحبت 

کرده است.
او در پاســخ به اینکه به عنوان مترجــم آثار جى.کى. 
رولینگ در ایــران دلیل اقبال مخاطبان بــه آثار این 
نویسنده را چه چیزى مى داند، به ایسنا گفت: من نظر 
شــخصى ام را مى گویم نه نظر کارشناسى. به نظر من 
قلم این نویسنده کشش دارد و شخصیت پردازى ها و 
فضاسازى ها آنقدر با جزئیات و دقیق است که خواننده 
را با خود همراه مى کند. شــخصیت هایى که رولینگ 
مى ســازد آنقدر دقیق و با دید روان شناسانه ساخته و 
پرداخته شــده اند که تا مدت ها در ذهن خواننده جان 

دارند. طرح هاى داســتانى کتاب هاى او خیلى محکم 
اســت به خصوص در مجموعه هاى «هــرى پاتر». 
استفاده بجا از شــخصیت ها باعث شده که خواننده به 
همه عوامل داستان توجه کند. همچنین وجه مشترك 
همه کتاب هاى خانم رولینگ این اســت که او با طرح 
سئوال هایى در آخر هر کتاب کارى مى کند که مخاطب 
به حدس زدن روال داستان و کتاب بعدى او روى آورد. 
کارهاى رولینگ توانایى این را دارند که حدس و گمان 

را در ذهن خوانندگان ایجاد کنند.
این مترجم دربــاره ترجمه تازه تریــن کتاب رولینگ 

یعنى «هرى پاتر و کودك نفرین شــده» که در واقع 
یک نمایشنامه است نیز گفت:  در حال حاضر مشغول 
ترجمه این کتاب هستم. براى انتخاب اسم کتاب هنوز 
به توافقى نرســیده ایم و با ناشر تخمین زده ایم که این 
کتاب تا دو ماه آینده ترجمه و براى گرفتن مجوز نشر 
ارائه شود. این کتاب درواقع هشتمین کتاب از مجموعه 
«هرى پاتر» است. البته در قالب یک نمایشنامه است و 
قرار است رمان آن در آینده منتشر شود. شخصیت هاى 
این نمایشــنامه براى مخاطبان «هرى پاتر» آشــنا 
هستند، منتها داستان آنها در این کتاب از 19 سال بعد 

از آخرین کتاب «هرى پاتر» آغاز مى شود.
او درباره شکل ترجمه مجموعه کتاب هاى «هرى 
پاتر» و داســتان هایى که رولینگ براى بزرگسالان 
نوشته است اظهار داشت:  نثر کتاب هاى بزرگسال این 
نویسنده سنگین تر اســت و ترجمه آنها کار بیشترى 
مى برد اما کتاب هاى «هرى پاتر» کلمات ســاده ترى 

دارند و ترجمه آنها زمان کمترى مى برد.
اســلامیه درباره اینکه تا به حال چند مترجم به سراغ 
ترجمه کتاب هاى «هرى پاتر» رفته اند، بیان کرد:  این 
موضوع در مقاطع مختلف فرق مى کند. مثلاً براى کتاب 
پنجم «هرى پاتر» حدود 20 ناشر همزمان به ترجمه و 

چاپ این کتاب پرداختند.
او درباره کتاب هاى زیر چاپ خــود نیز گفت:  در حال 
حاضر یک مجموعه پلیسى از رولینگ زیر چاپ دارم. 
نام این کتاب «رد پاى شــیطان» است و مخاطب آن 

بزرگسالان هستند.
این مترجم در مقایسه مخاطبان کتاب هاى بزرگسال 
و نوجوان رولینگ اظهار داشــت:  مخاطبان مجموعه 
کتاب هاى «هرى پاتر» چه در داخل و چه در خارج از 
کشور بیشتر از آثارى بوده که او براى بزرگسالان نوشته 
است. اما مخاطبان کتاب هاى بزرگسال این نویسنده در 

خارج از کشور بیشتر از ایران است. 
او درباره تیــراژ مجموعه کتاب هاى «هــرى پاتر» با 
ترجمه خودش نیز گفت: تیراژهاى کتاب هاى اول پنج 
هزار نســخه بود که فکر مى کنم الان بالاى 20 یا 30 
چاپ خورده اند اما این چاپ هاى آخر به نظرم تیراژها به 

دوهزار نسخه کاهش پیدا کرده است.

رئیــس پژوهشــکده هواشناســى بــا تأکیــد بــر اینکــه پدیــده 
تغییر اقلیم جدى اســت، گفت: بر اساس مدلســازى هاى صورت گرفته 
کل منطقه شــرق مدیترانــه و بخش هــاى عمــده اى از خاورمیانه که 
ایران بخشــى از آن اســت طى ســال هاى آتى گرایش به «خُشکى» و 
عرض هاى شمالى و بخش هاى عمده اى از روسیه گرایش به «تَر» سالى 

دارد.
دکتر عبــاس رنجبر با تأکیــد بر اینکه مفهوم خشکســالى و خشــکى 
متفاوت اســت، افــزود: خشــکى یــک ویژگــى اقلیمــى و طولانى 
مدت ماننــد شــرایط اقلیمى مناطــق مرکــزى و کویرى اســت ولى 
خشکســالى پدیده هواشناســى اســت که ممکن اســت موقتى و گذرا 

باشد. 
این پدیــده در همــه اقلیم ها و مناطق بــه عنوان مثال حتــى در منطقه 
پر بارشــى ماننــد انزلى که ســالانه بارش بســیار زیــادى دارد هم رخ 

مى دهد.
وى با اشاره به وضعیت ادامه دار خشکســالى در کشور، یادآور شد: در حال 
حاضر با ادامه این روند، میزان نیازهاى آبى کشور آنقدر زیاد است که حتى 
اگر میزان بارش به اندازه  شرایط معمول بارشى کشور شود، ممکن است 

پاسخگوى نیازهاى آبى بخش هاى مختلف کشــاورزى، صنعت و شرب 
نباشد.

رئیس پژوهشکده هواشناسى با اشاره به وضعیت بارش هاى کشور از 45 
سال قبل تاکنون خاطرنشان کرد: آمارها نشــان مى دهد که در طول این 
مدت کشور هفت سال خشکسالى هاى بسیار شدید و 13 سال خشکسالى 
متوسط را تجربه کرده و تنها شش سال «تر سالى» خوبى داشته و مابقى 

در شرایط عادى بوده است.
وى در خصوص اینکه آیا این خشکسالى ها ناشى از تغییر اقلیم است یا خیر، 
توضیح داد: بیشتر محققان حوزه هواشناسى دنیا بر اساس بررسى مؤلفه ها 
و سناریوهاى مختلف ارائه شده، اعتقاد دارند که رخداد تغییر اقلیم، جدى 

است و باید به آن توجه ویژه شود.
رئیس پژوهشکده هواشناسى با اشاره به نتایج مطالعات هیئت بین الدولى 
تغییر اقلیم و تحقیقات این پژوهشکده گفت: طبق مدلسازى هاى صورت 
گرفته کل منطقه شــرق مدیترانــه و بخش هاى عمــده اى از خاورمیانه 
که ایران بخشــى از آن اســت طى ســال هاى آتى گرایش به خشکى و 
عرض هاى شمالى و بخش هاى عمده اى از روســیه گرایش به تر سالى 

دارد.

رئیس مرکز تشخیص و پیشگیرى پلیس فتا ناجا بیان کرد: تنها یک سایت از 
سوى سازمان ذیربط تأیید شده و مجوز فعالیت در خصوص همسریابى دارد.

ســرهنگ دوم على نیک نفس با بیان اینکه گردانندگان سایت هاى بدون 
مجوز همواره ادعا دارند فعالیت آنها قانونى بوده و مجوز دارند، تصریح کرد: 
حتى برخى از این ســایت ها بعضاً پا را فراتر گذاشته و ادعا مى کنند که آنها 
براى مشروعیت فعالیت خود در خصوص همسرگزینى از مراجع معظم و معزز 
تقلید اســتفتا نموده و این عزیزان مهر تأیید بر فعالیت آنها در فضاى سایبر 
زده اند در حالى که بنا بر استعلام پلیس فتا از دفاتر مراجع عظام تقلید ادعاى 
کذب این ســایت ها ثابت شده و مشــخص گردیده که هدف گردانندگان 
سایت هاى همسریابى بیش از آنکه حل مشــکلات ازدواج جوانان باشد، 

کسب درآمد است.
سرهنگ نیک نفس با بیان اینکه تنها یک ســایت از سوى سازمان ذیربط 
تأیید شده و مجوز فعالیت در خصوص همسریابى دارد گفت: تنها این سایت 
تاکنون توانسته است مجوز فعالیت و تأییدیه هاى لازم را دریافت کند و هیچ 

سایت دیگرى براى فعالیت همسریابى در کشور مجوز ندارد.
وى تصریح کرد: «ســامانه ملىّ همسان گزینى» در ســال گذشته رسماً 

رونمایى شد.
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ب بر را

ترفندهاى تبلیغاتى ویزیتورهاى شیر خشک

گرایش خاورمیانه و شرق مدیترانه به خشکسالى

تغییر اقلیم، جدى است
فقط یک سایت همسریابى 

مجوز دارد

رازهاى هرى پاتر در 
بازار نشر ایران

گفتگو با مترجم یکى از معروف ترین شخصیت هاى ادبى

سفر فردى، مجاز؛ 
تور، ممنوع

تکلیف مسافران ترکیه روشن شد
درخواست 

د.
 اتمام بودن 

مه
ق 
ى

ى غیبت 
صت دارند تا 

ئهئه دههند.
م مرحله  کورکور،
سال  زىزى درر
صصتىتى دیگر 

ت: آمارآمارهاى 
شنبه(دیروز)
ـام کرده و 

از ت

مســافرتى ایرانى را به ترکیه ممنــوع کرده و به 
آژانس ها اجازه فروش تور نمى دهد اما خبرهاى 
مختلفى از باز شــدن دوباره پنجــره پروازهاى 

گوشمى رسد.  برنامه اى ایران به
پروازهایىکه سازمان هواپیمایىکشورى پس از

چند روز رســماً اعلام کرد مجاز هستند و امکان 
فروش آنها وجود دارد.

با توجه به مشکلات و مســائل سیاسى به وجود 
آمده در ترکیه پس از کودتاى نافرجام ارتش این 
کشور، مسئولان ایرانى اعلام کردند تا زمانى که 
تکلیف نهایى امنیت و ثبات این کشور مشخص 

با
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تن
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ه
آژ

سفر فردى، مجاز؛سفر فردى، مجاز؛ 
تور، ممنوعتور، ممنوع
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اقتصاد
پیشنهاد سردبیر:
آغاز فروش 250 هزار مسکن اقساطى

  از ابتداى امسال 
چه میزان بنزین وارد شد؟

از ابتداى ســال جارى تاکنون بیش از 287 میلیون 
لیتر بنزین به ارزش 129 میلیون دلار وارد کشــور 

شده است.
از ابتداى سال جارى تاکنون در حدود 212 میلیون و 
924 هزار کیلوگرم بنزین به ارزش 129 میلیون و 225 

هزار دلار وارد کشور شده است.
بنا بر این گزارش، هر تن بنزین معادل هزار و 351 لیتر 
است و محاسبات نشان از واردات 287 میلیون و 661 
هزار و 331  لیتر بنزین از ابتداى سال جارى تاکنون 
دارد ، بنابراین به طور متوسط روزانه 2/1 میلیون لیتر 

بنزین وارد کشور شده است.
بر اساس این گزارش، پیش تر عباس کاظمى معاون 
وزیر نفت در امور پالایش و پخش فرآورده هاى نفتى  
درباره میزان واردات بنزین در سال 95 گفته بود که بر 
اساس برنامه ریزى هاى انجام شده تا پایان امسال 
روزانه هشت میلیون لیتر بنزین وارد کشور خواهد شد 
اما مسئله این است که واردات بنزین از طریق کشتى 
انجام مى شود بنابراین امکان دارد در یک مقطع زمانى 
میزان واردات بیشتر از میانگین در نظر گرفته شده شود 
اما در هفته هاى بعد میزان واردات کاهش یافته و یا 

انجام نشود.

 آغاز فروش
 250 هزار مسکن اقساطى

رئیس هیئت مدیره کانون سراســرى انجمن هاى 
صنفى انبوه سازان مسکن و ساختمان ایران از آغاز 

فروش 250 هزار مسکن اقساطى در کشور خبر داد.
جمشــید برزگر افزود: براساس توافق بانک مسکن، 
این بانک بازپرداخت اقساط تسهیلات یک میلیارد 
و 500 میلیــون ریالى  بــا کارمــزد 2/3درصد را به 
انبوه سازان تضمین کرده اســت. وى اظهار داشت: 
مدت بازپرداخت اقساط انبوه ســازان توسط بانک 
مسکن پنج سال است اما پیشــنهاد ما افزایش این 

مدت به 10 تا 15 سال است.
برزگر افزود: کانون انبوه سازان با سه بانک دولتى نیز 
وارد مذاکره شده است تا علاوه بر بانک مسکن، این 
بانک ها نیز بتوانند نسبت به فروش اقساطى واحدهاى 

انبوه سازان اقدام کنند. 

روزهاى داغ بازار طلا و سکه
قیمت ســکه بهار آزادى طى یکســال از رشد 28 
درصدى برخوردار شده با قیمت یک میلیون تومان 

به بالاعرضه مى شود.
مقایسه قیمت سکه بهار آزادى با روزهاى مشابه در 
سال گذشته نشان از افزایش 249 هزار تومانى قیمت 
دارد به عبارت دیگر سکه بهار آزادى طرح قدیم طى 

یکسال از رشد 28 درصدى برخوردار شده است.

گرانى به بازار 
موتورسیکلت  مى رسد؟

با توجه به مصوبه دولت مبنى بر الزام انژکتورى کردن 
موتورســیکلت ها، به طور قطع از مهر ســال جارى 
شــاهد کاهش تولید و افزایش قیمت در این صنعت 

خواهیم بود.
در حالى بر اساس مصوبه هیئت دولت از ابتداى مهر 
موتورسیکلت ها باید انژکتورى شوند که هم اکنون در 
هیچ جاى دنیا موتورسیکلتى به صورت انژکتورى در 
کلاس 125 سى سى که قالب تولید کشور است، تولید 
نشده و همچنان همه موتورسیکلت هاى انژکتورى در 

کلاس 250 سى سى به بالا قرار دارند.
با انژکتورى کردن انجین هــا، در حدود 100 دلار به 
قیمت آنها افزوده خواهد شد که این رقم با محاسبه 
حاشیه هاى آن به طور تقریبى 400 هزار تومان روى 

قیمت موتورسیکلت تأثیر خواهد گذاشت.

خبر

تأکید بر خودکفایى 
در تولید گوشت

معاون امور تولیدات دامى وزارت جهاد کشاورزى 
گفت: خودکفایــى در تولید محصولات دامى نظیر 
گوشت قرمز مهمترین رویکرد این وزارتخانه است.
حسن رکنى افزود: ســالانه 800 هزار تن گوشت 
قرمز در کشور به فروش مى رســد که کمتر از 10 

درصد این میزان از سایر کشورها وارد مى شود.
وى اظهار داشــت: صادرات 470 هزار رأس دام از 
ابتداى امســال نقش مهمى در تنظیم بازار داخلى 

گوشت به دنبال داشت. 

یک هشدار از جنس تخفیف!
رئیــس کل بیمــه مرکزى با هشــدار نســبت به 
شــرکت هاى بیمه اى در دادن تخفیف هاى بیشتر 
در صدور بیمه نامه هاى شــخص ثالث تأکید کرد: 
آیین نامه مربــوط به تخفیفــات و جرایم و امکان 
انتقال تخفیف عدم خســارت از خــودرو به راننده 
برابر با قانون جدید در دســت بررســى شورایعالى 
بیمــه قــرار دارد. عبدالناصر همتــی درخصوص 
ســرانجام آیین نامه هاي قانون جدید بیمه شخص 
ثالــث گفت: ایــن قانون نیــاز بــه 16 آیین نامه 
جدید دارد که باید طی ســه ماه تا پنج  سال آینده 
مصوب شــود و مهمترین آیین نامه که مربوط به 
تخفیفات و جرایم می شــود تا دو هفته آینده براي 
تصویب نهایی و اجرا به هیئت دولت ارسال خواهد 

شد.
رئیس کل بیمه مرکزي با بیان اینکه در قانون جدید 
بیمه شخص ثالث جلوي تخفیفات شرکت هاي بیمه 
گرفته شده است، اظهار داشت: به شرکت هاي بیمه 
تکلیف شده اســت که بیش از 5/2 درصد در رشته 

بیمه شخص ثالث تخفیف ندهند. 
وي با تأکید بر اینکه در رشــته بیمه شخص ثالث 
تخفیف معنا ندارد، گفت: این رشته جزو  رشته هاي 
زیان ده بیمه است و هیچ شرکتی اجازه ارائه تخفیف 
فراتر از 5/2 درصد تعیین شــده در قانون جدید را 

ندارد. 

وضعیت ذخایر آب 
6 حوضه آبریز 

حجم آب جریان هاى ســطحى در شــرق کشور 
از ابتداى مهرماه ســال گذشــته تا تیرماه امسال 
به میزان 83 درصد نســبت به میانگین بلندمدت 

کاهش یافته است.
از ابتداى ســال آبى (مهرماه 94) تا تیرماه ســال 
جارى، در مقایســه بــا میانگیــن بلندمدت حجم 
روان آب هاى کشــور در حوضه هــاى آبریز اصلى 
32 درصد کاهش داشته است. بیشترین افت حجم 
جریان هاى سطحى مربوط به حوضه آبریز مرزى 
شــرق با 237 میلیون متر مکعب معادل 83 درصد 
کاهش و کمترین افت جریــان مربوط به حوضه 
آبریز دریاچه ارومیه با چهار میلیارد و 334 میلیون 

مترمکعب 11 درصد کاهش بوده است.
بر پایه این گزارش، حجم جریان هاى سطحى در 
حوضه آبریز درجه یک کشــور در سال آبى جارى، 
54 میلیارد و 603 میلیون مترمکعب بود که نسبت 
به سال آبى گذشته، 46 درصد افزایش و در مقایسه 
با میانگین بلندمدت 32 درصد کاهش داشته است.

حجم روان آب هاى کشور در سال آبى گذشته 37 
میلیــارد و 493 میلیون مترمکعــب و در میانگین 
بلندمدت، 80 میلیارد و 595 میلیون مترمکعب ثبت 
شده است. بر همین اســاس، در دیگر حوضه هاى 
آبریز کشور، جریان سطحى در حوضه قره قوم یک 
میلیارد و 434 میلیــون مترمکعب، دریاى خزر با 9 
میلیارد و 277 میلیون مترمکعب، مرکزى با هشت 
میلیارد و 48 میلیون مترمکعــب و خلیج فارس با 
31 میلیــارد و 273 میلیون مترمکعب ثبت شــده 

است.

ویترین

رئیس سازمان امور مالیاتى 
آغاز اجراى طــرح جامع 
مالیاتى را بهمن ماه امسال 
ذکــر کــرد و گفت: 
نمى خواهیم مردم 
از ســازمان امور 
مالیاتى ناراضى 

باشند. کامل تقوى نژاد گفت: در ســازمان امور مالیاتى به دنبال شفافیت 
هستیم چراکه معتقدیم بسیارى از مشکلاتى که در حوزه مالیات ها مطرح 
است به دلیل عدم شــفافیت آمار و اطلاعات است که البته بخشى از آن به 

دستگاه هاى دولتى برمى گردد.
وى افزود: طرح جامع مالیاتى که براى اجرا در دســتور کار قرار دارد تلاش 
مى کند تا بخشى از اطلاعاتى را که منطبق بر منافع ملى است تأمین کرده و 

قول سبب تشخیص صحیح وصول مالیات ها شود که بر این  اساس 

داده ایم این طرح را تا پایان بهمن ماه اجرایى نماییم.
وى تصریح کرد: در اجــراى طرح جامع مالیاتى بــه اطلاعات مردم تکیه 
کرده ایم و در کنار پذیرش 90 درصد اظهارنامه ها 10 درصد اظهارنامه هاى 
پرریسک را بررســى خواهیم کرد. تقوى نژاد با تأکید بر اینکه سازمان امور 
مالیاتى به هیچ وجه خواستار اطاله در رسیدگى به پرونده هاى  مالیاتى نیست، 
 خاطرنشان کرد: تمام تلاش خود را به کار بسته ایم تا بتوانیم زمان رسیدگى 

به پرونده هاى مالیاتى را به نصف کاهش دهیم. 

جمال نوروزباقرى
بر اساس گزارش بانک مرکزى ایران، تعداد معاملات 
مسکن در تیر ماه 1395 نسبت به تیر ماه سال گذشته 
خورشیدى با افزایشى 27/6 درصدى مواجه بود. اما این 

رقم نسبت به خرداد ماه، 4 درصد کاهش یافته است.
بسیارى از کارشناسان در ایران بر این باورند که دولت  
باید وام هاى مسکن را به گونه اى تنظیم کند که حدود 
80 تا 85 درصد قیمت تمام شده مسکن را پوشش دهند. 
در غیر اینصورت، پیش بینى شــده اســت تقاضا براى 

واحد هاى مسکونى در سطح پایینى باقى بماند. 
برخى اقتصاددانان در ایران بــاور دارند درصورتى که 
سرمایه گذاران به جاى تمرکز بر ساخت و ساز خانه هاى 
گرانقیمت، به بازار خانه هایى که تنها براى اجاره دادن 
ساخته مى شوند رو آورند، بازار مسکن ایران در ماه هاى 

آینده رونق خواهد یافت. 

قیمت زمین به صفر نرسید
وزیرراه و شهرسازى با بیان اینکه در دولت قبل قیمت 
زمین 9 برابر و قیمت مســکن شــش برابر رشد کرد 
مى گوید: وقتــى قانون و ضابطــه را مى توان فروخت 
نهایتاً آنچه فروخته مى شود مجوزهاى قانونى است که 

به افزایش قیمت زمین و در نهایت مسکن مى انجامد.
عباس آخوندى نکته بعدى در بررسى آینده بازار مسکن 
را موضوع قیمت زمین در مسکن اعلام مى کند؛ قیمت 
زمین در اقتصاد مسکن 60 درصد قیمت واحد مسکونى 
را تشکیل مى دهد این مسئله در مناطق گرانقیمت تهران 
نزدیک به 95 درصد است. وقتى در منطقه اى از تهران 
قیمت ساخت هر واحد مسکونى به 15 میلیون تومان به 
ازاى هر مترمربع مى رسد نشان مى دهد که حتى اگر از 
لوکس ترین اجناس در ساخت خانه استفاده شده باشد 
نهایتاً مترى دو میلیون تومان هزینه تمام شده ساخت 

خواهد بود و مابقى قیمت زمین است.
آخوندى با اشاره به اینکه باید به جایى مى رسیدیم که 

قیمت زمین به صفر مى رســیداذعان داشــت: در این 
سال ها نه تنها قیمت زمین صفر نشد بلکه شیب قیمت 
زمین نیز بیشتر از شیب افزایشــى قیمت مسکن شد. 
عمده ترین دلیل افزایش غیرقابل کنترل زمین در این 
سال ها رفتار کالایى با قوانین در دستگاه هاى مربوطه 
اســت. وقتى قانون و ضابطه را مى توان فروخت نهایتاً 
آنچه فروخته مى شــود مجوزهاى قانونى است که به 

افزایش قیمت زمین مى انجامد. قیمت زمین تابع کالایى 
شدن قوانین است البته ســایر قوانین هم کالایى است 
ولى در خصوص زمین و ملک این مسئله نمود بیشترى 
دارد که به مشکل ضعف حکمروایى شهرى بر مى گردد.

تهران؛ گران گران
تهران نه تنها در بین کل شهرهاي ایران که در مقایسه 

با کشورهاي داراي ســوابق بحران مسکن، رتبه اول 
گرانی ملک مســکونی را در اختیار دارد به طوري که در 
حال حاضر میانگین قیمت آپارتمان در پایتخت ایران از 
میانگین قیمت آپارتمان در آمریکا، گران تر است؛ این 
در حالی است که قیمت املاك آمریکا به مراتب بیشتر 

از سایر کشورها برآورد می شود.
با توجه به آخرین آمار رسمی مربوط به میانگین قیمت 
مســکن در تهران، قیمت هر مترمربع واحدمسکونی 
در این کلانشــهر حدود 2 میلیون تومان اســت که در 
مقایسه با قیمت ملک مســکونی در آمریکا، 35 درصد 

بیشتر است.
میانگین هر فوت مربع قیمت مســکن در کشور آلمان 
بنابر تازه ترین لیست ارائه شــده، 98 دلار آمریکا برابر 
882 دلار در هر متر مربع است که می شود یک میلیون 

و 131هزار تومان به ازاي هر متر مربع. 
نکته جالب اینکه میانگین قیمت مســکن در هر فوت 
مربع شهر مادرید پایتخت اسپانیا با کاهش 29 درصدي 
روبه رو بوده و به تنها 26 دلار رســیده که می شود 234 
دلار در هر متر مربع برابر با تنها 300هزار تومان به ازاي 

هر متر مربع.
اکنون به قیمت مسکن در شهرهاي مختلف عربستان 
سعودي می پردازیم: در شهر جده، میانگین قیمت بهترین 
مسکن مبله، نوساز و با تمامی  لوازم و تجهیزات، هر متر 

مربع 653 دلار برابر با 805 هزار و 70 تومان است.
در شهر ریاض نیز میانگین قیمت هر متر مربع مسکن 
مبله، نوســاز، نزدیک به مرکز شــهر 762 دلار برابر با 
934 هــزار و 212 تومان اســت. همچنین قیمت یک 
آپارتمــان 150 متري نوســاز آماده فــروش در مرکز 
پاریس با تمامی امکانات و تجهیزات مبله شــده، برابر 
با 60 هــزار دلار یعنی حدود 74 میلیون تومان اســت 
و نکتــه قابل توجه اینکه در کشــور فرانســه، قیمت 
مسکن سال هاســت که هیچ تغییري را تجربه نکرده 

است.

ى ر ینتى ناراضى ى بر و ی ول یحو یص ولسبب تشخیص صحیح وصول مالیات ها شود که بر این بب قول س پرواساس  یبه پرونده هب هاى مالیى

 اجراى طرح جامع مالیاتى از بهمن ماه 

قیمت زمین باید به 
«صفر» مى رسید اما... 

رؤیایى به نام خرید خانه

عضو انجمن صنایع نساجى ایران نیاز کارخانه هاى 
نساجى به پنبه را بیش از 170 هزار تن در سال اعلام 
کرد و گفت: با توجه به تولید داخلى سالیانه این نهاده 
به میزان 45 هزار تن و موانع پیــش روى واردات، 
صنایع نساجى ایران با مشکل جدى «کمبود پنبه» 

روبه رو هستند.
امید یراقى درباره کاهش کشت پنبه در داخل کشور 
و فقدان دسترسى واحدهاى ریسندگى به پنبه هاى 
ایران افزود: این معضل همه واحدهاى ریســندگى 
پنبه اى را در تنگنا قرار داده ؛ به ویژه واحدهایى که از 
قبل پنبه هاى مورد نیاز را به طور کامل تهیه نکرده 
بودند. وى گفت: در چند سال گذشته تنها منبع تهیه و 
تأمین پنبه مورد نیاز واحدهاى ریسندگى غیر از منابع 
داخلى، کشور ازبکستان بوده اســت.  یراقى ادامه 
داد: این وابستگى باعث شد پس از افزایش مصرف 
واحدهاى صنعتى ازبکستان، زنگ خطر کمبود پنبه 

در بازار براى صنعتگران ایرانى به صدا درآید.
عضو انجمن صنایع نســاجى ایــران اضافه کرد: 
واحدهاى ریسندگى کشــور به دلیل اســتفاده از 

پنبه هاى مرغوب وارداتى از ازبکســتان مى توانند 
با نخ هاى وارداتى هندى رقابــت کنند اما با توجه 
به محدودیت ایجاد شــده و همچنین پایین بودن 
کیفیت پنبه هاى تولید داخل، تا زمانى که واردات پنبه 
ازبک به کشور از سر گرفته نشود ، شاهد افت کیفى 
منسوجات ایرانى و کاهش توان رقابت پذیرى آنها با 

نخ هاى وارداتى خواهیم بود.
وى گفت: دولت براى بهبود ایــن وضعیت مجوز 
واردات مقطعى پنبه  از پاکســتان را صادر کرد اما 
کیفیت پنبه این کشــور به مراتب پایین تر از پنبه 
ازبکستان اســت؛ همچنین به دلیل خشکسالى در 
پاکستان، کشت پنبه این کشــور نیز به شدت افت 

کرده و به واردات پنبه روى آورده است.
 وى ادامه داد: ترکیه به عنــوان یکى از بزرگ ترین 
تولیدکنندگان منسوجات دنیا، پنبه هاى مرغوب و 
بسیار باکیفیتى از آمریکا وارد مى کند؛ حجم تولید 
ســالیانه پنبه در آمریکا یک میلیون تن است و پنبه 
آن یکى از تمیزترین پنبه هاى موجــود در دنیا به 

شمار مى آید. 

عضو هیئت علمــى مرکز آمــوزش و تحقیقات 
کشاورزى و منابع طبیعى جهاد کشاورزى مازندران 
گفت: رنگ افزایــى غیراســتاندارد مرکبات به 
شــیوه اى که بعضى از ســورتینگ داران انجام 

مى دهند، سرطانزاست.
وحید علــوى افــزود : بعضــى از باغــداران و 
سورتینگ داران به ویژه سورتینگ داران غیرمجاز 
بیش از حد مجاز مواد رنگ افزایى را براى پرتقال 

و حتى نارنگى استفاده مى کنند.
وى میزان مجاز رنگ افزایى باقیمانده در پوست 
مرکبــات را کمتر از PPM  2 اعــلام کرد و گفت 
که در شــرایط فعلى میزان مواد باقیمانده ناشى از 
رنگ افزایى در پوســت این محصول بیش از این 

میزان است و مى تواند سرطانزا باشد.
این کارشــناس باغدارى دلیل اقتصادى را علت 
اصلى استفاده از مواد رنگ افزا در مرکبات دانست 
و افزود : متأسفانه بیشتر باغداران از عواقب استفاده 
از مواد رنگ افزا در مرکبات بى اطلاع هستند و با 

دانش به کارگیرى این مواد نیز آشنایى ندارند.

علوى، دانشگاه علوم پزشکى به خصوص معاونت 
دارو و غذا و جهاد کشاورزى را مسئول به کارگیرى 
مواد رنگ افزا در مرکبات و بى اطلاعى باغداران 
از عوارض ناشى از آن دانســت و گفت : تاکنون 
این دو دستگاه مسئول اقدام عملى براى آموزش 
باغداران و یا ممانعت از بهره گیــرى از این مواد 

انجام نداده اند.
وى بــا انتقاد از برداشــت نابهنــگام مرکبات در 
مازندران  افزود : زمانى که قند و اسید مرکبات به 
0/7 رسیده باشد، برداشت میوه اشکالى ندارد و در 
این زمان مى توان از ماده «اتیلن» براى سبززدایى 
و مواد رنگ افزا براى جذب مشــترى اســتفاده 

کرد.
او ادامه داد : این در حالى اســت کــه هم اکنون 
برداشت مرکبات زمانى انجام مى شود که هنوز قند 
و اسید میوه به میزان استاندارد نرسیده و درنتیجه 
میوه بازار پسند نیست و ســبب مى شود که مواد 
رنگ افزا به صورت غیراستاندارد مورد استفاده قرار 

گیرد.

پنبه واحدهاى ریسندگى
زده مى شود

سرطانزایى
 رنگ افزایى غیراستاندارد

رئیس سازمان
آغاز اجراى
مالیاتى را بهم
ذکــر ک
نمى
از س
م

آگهى مزایده عمومى یک مرحله اى شماره 95/4/ز  (نوبت اول)
اداره کل راه و شهرسازى اســتان اصفهان در نظر دارد املاك مشروحه زیر را از طریق 

مزایده به فروش و اجاره رساند. 
1- فروش چهار واحد آپا رتمان با کاربرى مسکونى واقع در کاشان- شهرك امیرالمومنین (ع) 

2- فروش یک قطعه زمین با کاربرى تجارى به نشانى آران و بیدگل- مسعودآباد 
3- اجاره سه ســاله قطعه زمین با کاربرى تالار پذیرایى و سالن چند منظوره به نشانى 

خوروبیابانک
از متقاضیان دعوت مى شــود جهت دریافت اســناد مزایده به دبیرخانه کمیسیون 
معاملات و ادارات شهرستانها و پایگاه ملى اطلاع رســانى مناقصات کشور به نشانى

 http://iets.mporg.ir  مراجعه نمایند. 
مهلت تحویل پیشــنهادها تا تاریخ 1395/05/25 گشایش پیشنهادها ساعت 9 صبح 

تاریخ 1395/05/26 
تلفن: 36681068- 031 نشانى: اصفهان- خیابان سعادت آباد  

روابط عمومى اداره کل راه و شهرسازى استان اصفهان
م الف: 3964 

آگهى مناقصه (نوبت اول)چاپ اول
شهردارى بادرود در نظر دارد با استناد به مصوبه شوراى اسلامى شهر با اعتبارى بالغ 
بر 2/500/000/000 ریال (اعتبارات عمرانى شهردارى) اجراى پروژه آسفالت بخشى 
از معابر و خیابان هاى شهر را طى تشــریفات مناقصه عمومى به پیمانکاران واجد 
شرایط واگذار نماید. لذا از پیمانکاران داراى صلاحیت و واجد شرایط درخواست 
میگردد از تاریخ نشر اولین آگهى جهت دریافت اسناد شرکت در مناقصه به واحد 

حقوقى شهردارى مراجعه نمایند. 
1- مدت قبول پیشنهادها از تاریخ انتشــار آخرین آگهى حداکثر به مدت 10 روز 

مى باشد.
2- هزینه کارشناسى اراضى و آگهى برعهده برنده مناقصه مى باشد .

3- شهردارى در رد یا قبول هر یک از پیشنهادات مختار است .
4- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج است.

تلفن تماس: 031-54342021
 مجید صفارى- شهردار بادرود   
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استان
قبول شدگان آزمون 

استخدامى در راه اصفهان
مســئول فرهنگى دانشــگاه فرهنگیان اســتان 
اصفهان  از برگــزارى دوره «ارتقاى نقش تربیتى و 
اجتماعى» ویژه پذیرفته شدگان آزمون استخدامى 

آموزش وپرورش به میزبانى اصفهان خبر داد.
ماشــاءا... ســفیدگر در تشــریح این خبــر گفت: 
آموزش وپرورش تعدادى از افــراد را تحت عنوان 
«مهارت آموزان ماده 28» از میان فارغ التحصیلان 
کارشناسى، کارشناسى ارشــد و دانشجویان دکترا 

جذب مى کند.
وى بابیان اینکــه این افراد طى مدت یکســال به 
فراگیرى آمــوزش مى پردازند، توضیــح داد: براى 
آشنایى هر چه بیشــتر این افراد با مباحث فرهنگى 
بــراى اینکه زمانى کــه به تربیت دانــش آموزان 
مى پردازند فقط معلم صرف نباشــند  و به کارهاى 
فرهنگى و پرورشى نیز بپردازند، یک دوره چهارروزه 

براى آنها در نظر گرفته شده است.
دبیر هماهنگــى برگــزارى دوره فرهنگى ارتقاى 
نقش تربیتى و اجتماعى با اشاره به اینکه اصفهان 
میزبان پنج استان دیگر است، گفت: مهارت آموزان 
استان هاى فارس، یزد، مرکزى، قم و اصفهان در دو 

گروه آقایان و بانوان در این دوره شرکت مى کنند.
سفیدگر در خصوص تعداد افراد شرکت کننده در این 
دوره اظهار داشت: بیش از 400 نفر از آقایان و 250 
نفر از خانم هاى مهارت آموز در دوره اصفهان حضور 

پیدا مى کنند.

برگزارى دوره تربیتى
«روایت عشق»

ســومین دوره تربیتى «روایت عشق» با محوریت 
پرورش راویان جوان هر هفته پنج شنبه ها در محل 

فرهنگسراى پایدارى برگزار مى شود.
به گزارش روابــط عمومى ســازمان فرهنگى- 
تفریحى شهردارى اصفهان، سرپرست فرهنگسراى 
پایدارى ضمن بیان این مطلــب گفت: این دوره با 
هدف تربیت راویان جوان از فروردین 95 در حال 

اجرا بوده و تا پایان سال جارى ادامه خواهد داشت.
ســعید صرامى اظهار داشــت:  : برنامه این هفته 
دوره «روایت عشــق» در دو بخش از ساعت 15 
تا 17 با موضوع«فن بیــان روایتگرى» با حضور 
اســتاد جعفرى و از ســاعت 17 تا 19 با موضوع 
«شــوخ طبعى هاى رزمندگان در جبهه» با حضور 

سردار شریفیان برگزار مى شود.
صرامى ادامــه داد: برنامه این هفتــه دوره روایت 
عشق روز پنج شــنبه 14 مردادماه(امروز) با حضور 
راویان جوان در محل فرهنگسراى پایدارى برگزار 

خواهد شد.
وى خاطرنشــان کرد: علاقه مندان براى اطلاع 
از شــرایط ثبت نام در چهارمین دوره روایت عشق 
مى توانند پایان مردادماه به محل فرهنگســراى 

پایدارى واقع در گلستان شهدا مراجعه کنند.

لیوان چینى در مسابقات
« نون و پنیر و بازى»

در هفتمین هفته از برگزارى مسابقات «نون و پنیر و 
بازى»، بازى «لیوان چینى» در محل خانه خلاقیت 

و بازى هاى فکرى انجام مى شود.
مسابقات «نون و پنیر و بازى» با هدف ارائه الگوى 
تفریح سالم، هر پنج شــنبه یک بازى جدید ارائه 
مى دهد تا خانواده ها در کنار یکدیگر لحظاتى شاد 
و مهیج را تجربه کنند که طبق زمانبندى مسابقات 
هفتمیــن دوره از این برنامه امروز پنج شــنبه 14 
مردادماه با محوریت بازى لیوان چینى از ساعت 16 

تا 19 و 30 دقیقه برگزار مى شود.
علاقه مندان براى شرکت در این برنامه مى توانند 
به محل خانه خلاقیت واقع در خیابان هشت بهشت 
شــرقى مراجعه کرده و یا با شــماره 32683484 

تماس حاصل کنند.

«بازى ها و شگفتى هاى 
بادکنکى» درجزیره بازى

برنامه «بــازى ها و شــگفتى هــاى بادکنکى»  
امروز از ســاعت 19 تا 22 در جزیــره بازى برگزار 

مى شود.
مدیر جزیره بازى با بیــان این مطلب گفت: جزیره 
بازى یکى از مراکز تفریحى ســازمان فرهنگى- 
تفریحى است که در حوزه کودك به اجراى برنامه 

هاى متنوعى اقدام کرده است.
حمیدرضا عکاف زاده اظهار داشت: برنامه «شگفتى 
هــاى بادکنکى» در قالــب بازى هــاى متنوع با 
بادکنک 14 مردادماه (امروز) از ساعت 19 تا 22 در 
محل جزیره بازى میزبان عموم خانواده ها به همراه 

کودکانشان مى باشد.
وى خاطرنشــان کرد: علاقه منــدان براى ثبت 
لحظاتى شاد و ســرگرم کننده مى توانند روز پنج 
شنبه به محل جزیره بازى واقع در بلوار آیینه خانه، 

پل فردوسى مراجعه کنند.

کارگاه تخصصى
 «کارتون استریپ» 

خانه کاریکاتور اصفهان کارگاه تخصصى «کارتون 
استریپ» را با حضور محسن ایزدى در دو نیم روز 

متوالى برگزارمى کند.
پیــام پورفلاح مدیرخانــه کاریکاتــور و دفترطنز 
حوزه هنرى اصفهان گفــت: تمامى علاقه مندان 
و کاریکاتوریســت ها و کارتونیست هاى اصفهانى 
براى حضور و ثبت نام در این کارگاه آموزشــى دو 
روزه مى توانند با شــماره تلفن 36624300 تماس 

حاصل نمایند.
گفتنى است، کارگاه تخصصى «کارتون استریپ» 
در واقــع به آمــوزش قالب «کارتون اســتریپ» 
مى پردازد و این برنامه در ساعت 8صبح تا 12ظهر 
روزهاى پنج شنبه و جمعه 14 و 15 مرداد (امروز و 
فردا) در گالرى نقش خانه اصفهان واقع در خیابان 

آمادگاه برگزارمى شود.

استاد برجسته موسیقى در 
اصفهان مى نوازد

کنسرت «موسیقى شب ترکمن» در موزه هنرهاى 
معاصر اصفهان برگزار مى شود.

«موسیقى شب ترکمن» در موزه هنرهاى معاصر 
اصفهان برگزار خواهد شد.

در این اجراى زنده موسیقى، استاد برجسته موسیقى 
ترکمنستان، «خلیفه آق مراد چاریف» با همراهى 

کامیار فانیان به اجراى موسیقى مى پردازند.
«موســیقى شــب ترکمن» 14 مردادماه(امروز) 
ســاعت 21 در مــوزه هنرهاى اصفهــان برگزار 

خواهد شد.

دانشگاه  خبر

آغاز ثبت نام اعزام اربعین
 از 16 مرداد

مدیرکل حج و زیارت اســتان اصفهان با اشاره به 
پلمب دفترهاى زیارتى غیرمجاز در اصفهان گفت: 
علاقه مندان به شرکت در پیاده روى اربعین حسینى 
مى توانند از 16 مرداد با مراجعه به سامانه «سماح» 

ثبت نام کنند.
غلامعلى زاهدى با اشاره به آغاز پیش ثبت نام براى 
اعزام سفر اربعین حسینى اظهار داشت: مسئولیت 
اجرایى اعزام طــرح پیاده روى اربعین حســینى با 
وزارت کشور است و ثبت نام و اعزام زائران توسط 
ســازمان حج و زیارت انجام مى شود که متقاضیان 
مى توانند از 16 مرداد با مراجعه به ســامانه سماح 
به نشــانى samah.haj.ir پیش ثبت نام اولیه خود 

را انجام دهند.
وى افزود: مراحل بعدى ثبــت نام و ارائه مدارك در 
شهریور و مهر انجام مى شــود و لازم است تا همه 
متقاضیان در سامانه ســماح ثبت نام کرده باشند تا 
مشــکلى در اعزام آنان براى اربعین حسینى ایجاد 

نشود.
مدیرکل حج و زیارت اســتان اصفهان بیان داشت: 
سال گذشته 80 هزار زائر اصفهانى در سامانه سماح 
ثبت نام کردند و بیــش از صد هزار نفر از اســتان 
اصفهان در مراسم اربعین حسینى در کربلاى معلا 
شرکت کردند و پیش بینى مى شــود امسال تعداد 
بیشــترى از زائران در این مراســم معنوى شرکت 

کنند. 

آبرسانى سیار به 
روستائیان شهرضا

مدیر عامل شــرکت آبفار شهرستان شهرضا گفت: 
از ابتداى ســال جارى تا پایان تیرمــاه، اصلاح و 
بهســازى شــبکه توزیع و خطوط انتقال آب تمام 
مناطق روستایى شهرستان به طول هزار و 600 متر 

انجام شده است.
مصطفى زمانى اظهار داشت: در چهارماهه نخست 
امســال 700 متر از خطوط انتقال آب روســتایى 
شهرستان با اعتبارى بالغ بر 200 میلیون ریال و 900 
متر از شبکه توزیع آب روستایى شهرستان به طول 
900 متر با اعتبارى بالغ بر 150 میلیون ریال اصلاح 

و بهسازى شده است.
وى گفت: این پروژه که 351 نفر از خانوار روستایى 
این شهرســتان را تحت پوشــش قرار مى دهد با 
اختصاص اعتبارى بالغ بر چهار میلیارد ریال انجام 

شده است.
وى همچنین افزود: هم اکنون آبرسانى به سه هزار 
و 763 نفر از روستاییان شهرستان شهرضا به وسیله 

تانکر انجام مى شود.

سردر نمایشگاه را 
طراحى کنید

شرکت نمایشــگاه بین المللى اصفهان در نظر دارد 
مســابقه اى را در رابطه با طراحى ســردر ورودى 

نمایشگاه بین  المللى اصفهان برگزار نماید .
مجموعه نمایشگاه بین المللى اصفهان، در روشن 
دشــت اصفهان و به مســاحت 45 هکتار در حال 

ساخت است.
در این بین بــه منظور طراحــى مجموعه ورودى 
نمایشــگاه بین المللى اصفهان در ســایت روشن 
دشــت، شــرکت نمایشــگاه بین المللى اصفهان 
در نظر دارد مســابقه اى با همین عنــوان برگزار 

نماید .

خبر

 
رئیس و اعضاى کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شوراى 
اسلامى در نشستى با رئیس و اعضاى هیئت رئیسه اتاق 
بازرگانى، صنایع، معادن و کشاورزى، شهردار و جمعى از 
فعالان اقتصادى اصفهان، به بررسى مشکلات اصفهان 

به خصوص درباره آب پرداختند و راهکارهایى ارائه شد. 
در ابتداى این نشســت، رئیس اتــاق بازرگانى، صنایع، 
معادن و کشــاورزى اصفهان بــا قدردانــى از نماینده 
شاهین شــهر، برخوار و میمه در مجلس شوراى اسلامى 
در دعوت از هیئت مذکور گفت: در این نشست از شهردار، 
تولیدکنندگان، تجار و معدنکاران به نمایندگى از تشکل ها 

دعوت شد تا مشکلات خود را بیان کنند. 
عبدالوهاب سهل آبادى افزود: اســتان اصفهان با بیش 
از هشــت هزار واحد تولیدى صنعتى، بزرگ ترین استان 
صنعتى کشور به شمار مى رود. این در حالى است که استان 
اصفهان بیشترین مالیات را مى دهد و کمترین سهم را از 

بودجه دارد. 
وى ادامه داد: توســعه فقط مربوط بــه صنعت که تبعات 
ناخوشــایندى دارد نیست.ســهل آبادى خواستار نجات 
زاینده رود شد و گفت: شــوراى گفتگوى دولت و بخش 
خصوصى اتــاق بازرگانى، صنایع، معادن و کشــاورزى 
اصفهان با برگزارى 12 جلسه که با حضور مسئولان ارشد 
استان برگزار شد و مصوبات بســیار خوب استانى و ملى 
داشته، رتبه اول در کشور را داراســت و این از افتخارات 

ماست. 
■■■ 

در ادامه رئیس کمیسیون کشاورزى، آب و محیط زیست 
اتاق بازرگانى، صنایع، معادن و کشــاورزى اصفهان نیز 
گزارشى از فعالیت هاى انجام شده ارائه داد و گفت: همه 
فعالیت هاى کمیسیون کشــاورزى، آب و محیط زیست 
اتاق اصفهان براساس تفکر اســتراتژیک و راهکارهاى 
علمى در حوزه هاى مختلف ارائه مى شود که یکى از این 

حوزه ها، آب است. 
قلمکاریان، زاینده رود را شناسنامه فلات مرکزى دانست و 
گفت: امروز کشاورزان ما دچار مشکلات اسفبار در تأمین 
معیشت خود هستند. این در حالى است که آب شرب بیش 

از شش میلیون نفر از زاینده رود تأمین مى شود.
وى با بیان اینکه امروز به واقع جنگ آب داریم خاطرنشان 
کرد: بیش ا ز74 درصد آب تجدیدپذیر برداشت شده و ما 
112 میلیون مترمکعب به سفره هاى آب زیرزمینى بدهکار 

هستیم. 
رئیس کمیسیون کشــاورزى، آب و محیط زیست اتاق 

بازرگانى، صنایع، معادن و کشــاورزى اصفهان مى گوید: 
مشکل زاینده رود به سادگى حل شدنى نیست و اقدامات 
اصلاحى به صورت نصفه نیمه انجام شــده و مصوبات 9 

ماده اى شورایعالى آب هم کوتاه مدت است. 
قلمکاریان این سئوال را هم مطرح کرد که چرا اجراى تونل 
گلاب با این همه هزینه که براى انتقال آب صرف شد به 

ناگاه منتفى گردید؟ 
وى افزود: 54 درصد اعضاى کمیسیون کشاورزى، آب و 
محیط زیست اتاق بازرگانى، صنایع، معادن و کشاورزى 
اصفهــان را صاحبنظران و نخبگان تشــکیل مى دهند. 
رئیس کمیسیون کشــاورزى، آب و محیط زیست اتاق 
بازرگانى، صنایع، معادن و کشــاورزى اصفهان در مورد 
آسیب شناسى انجام شده در مورد احیاى دریاچه ارومیه هم 
گفت: کارگروه نجات دریاچه ارومیه با برگزارى شش ماه 
دوره مجامع مطالعاتى و استفاده از بیش از 250 کارشناس 
خبره بین المللى با حمایت مسئولان ارشد کشور، توانستند 

دریاچه ارومیه را احیا کنند. بنابراین از کمیسیون برنامه و 
بودجه مجلس شوراى اسلامى تقاضا داریم حکمرانى و 
مدیریت یکپارچه آب را تحقق بخشیده و برنامه متدولوژى 
با روش هاى روز دنیا را همچون دریاچه ارومیه، براى احیاى 
زاینده رود حتى با یک پنجم بودجه دریاچه ارومیه، محقق 
نمایند و ردیف بودجه اى ملى براى احیــاى زاینده رود از 
سرآب تا پایاب اختصاص دهند چراکه اهمیت زاینده رود 

کمتر از دریاچه ارومیه نیست.
■■■ 

شهردار اصفهان نیز در این نشست گفت: در چند سال اخیر 
آنقدر بى مهرى، بى وفایى و بى عدالتى شنیده یا دیده و یا 
لمس کرده بودم تصمیم داشتم در مجالسى که دولتمردان 
و نمایندگان مجلس حضور دارند، زبان به تشریح مشکلات 

باز نکنم.
مهدى جمالى نژاد در ادامه مشــکل پالایشگاه اصفهان 
را قصه اى پرغصــه خواند و گفت: پالایشــگاه اصفهان 

سال هاست که عوارض آلایندگى خود که پول خون مردم 
این محدوده و مناطق است را پرداخت نمى کند. 

شهردار اصفهان با بیان اینکه آلودگى هوا در اصفهان بیداد 
مى کند افزود: ذوب آهن، فولاد مبارکه و... از دیگر صنایع 

آلوده کننده به شمار مى روند.
جمالى نــژاد مى گوید: ما در صدد احداث ســالن اجلاس 
سران برآمدیم که دولت مى خواســت هزینه آن را که در 
ســطح ملى احداث مى شــود پرداخت کند که متأسفانه 
هرســال ما یکصد میلیــارد تومان هزینــه مى کنیم و 
پیگیرى هاى مان براى پرداخت هزینه ســالن اجلاس از 

سوى دولت، بى فایده بوده است.
■■■  

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شوراى اسلامى 
پس از شنیدن مسائل و مشکلات مســئولان و فعالان 
اقتصادى استان اصفهان گفت: در این نشست، مسائل و 
مباحث بسیار خوب، ارزشمند و کارشناسى شده از سوى 

مسئولان فعال اقتصادى استان اصفهان مطرح شد.
غلامرضا تاج گردون افزود: آب یکى از مشکلات اساسى 
است که مربوط به بالادســت و پایین دست نیست و باید 

حل شود و ما نیز آمادگى همکارى در این زمینه را داریم. 
در این نشست که حمیدرضا فولادگر نماینده مردم اصفهان 
و حجت الاسلام والمسلمین سید ناصر موسوى لارگانى 
نیز حضور داشتند محسن بیگلرى نماینده سقز و بانه نیز 
اصفهان را ویترین ایران خواند و گفت: هر کمکى که لازم 

باشد براى حل مشکلات اصفهان، انجام مى دهیم. 

 اســتاندار اصفهان وضعیــت تأمین آب 
آشــامیدنى در ایــن اســتان از محــل
تصفیه خانه باباشــیخعلى و نیز چاه هاى 
فملن را شکننده ارزیابى کرد و خواهان 
تخصیص اعتبار ملــى براى طرح 

آبرسانى گلاب 2 شد.
رسول زرگرپور خواهان سرعت 

بخشیدن به طرح سامانه دوم تأمین آب شرب اســتان اصفهان شد و افزود: 
براى تکمیل سامانه دوم انتقال آب شرب باید کد ملى و در ردیف بودجه ملى 

در نظر گرفته شود.
وى افزود: اجراى کامل سامانه دوم انتقال آب شرب اصفهان داراى اهمیت 
ویژه، حیاتى و اساسى است. استاندار اصفهان اظهار داشت: کارشناسان امور 
آب به این باور قطعى رسیده اند که سامانه فعلى آب شرب اصفهان (تصفیه 

خانه باباشیخعلى) قابلیت افزایش ظرفیت انتقال را ندارد. 

استاندار اصفهان گفت: سامانه دوم انتقال آب تاحدودى مى تواند در تأمین آب 
شرب استان مؤثر باشد و به عبارتى هیچ خط انتقال آبى به این اندازه از اهمیت 

برخوردار نیست.
زرگرپور با بیان اینکه نزدیک به پنج میلیون نفر تنها از یک سامانه تأمین آب 
شرب استفاده مى کنند، گفت: این موضوع هم از لحاظ کمّیت آب و هم از منظر 
پدافند غیر عامل حائز اهمیت است و این موضوع شاید در کشور منحصر به فرد 

باشد و وضعیت شکننده اى را رقم زده است.

 شکنندگى وضعیت تأمین آب شرب در اصفهان
 اســتاندار اص
آشــامیدنى د
تصفیه خانه با
فملن را شکن

تخصیص
آبرسانى
و رسور

مدیرعامل سازمان پارك ها و فضاى سبز شهردارى اصفهان اعلام کرد: در شرایط تغییر اقلیم و کم آبى 
اصفهان ، متأسفانه شاهد خزان زودرس درختان شهر اصفهان به خصوص درختان چنار در تابستان 
هستیم.  احمد سلیمانى پور گفت: وضعیت شهر 
اصفهان بحرانى است  به طورى که از سال 76 
تاکنون متأســفانه اصفهان رو به خشکسالى 
رفته و هر سال تأثیرات خشکسالى را بیشتر بر 

روى درختان مى بینیم.
وى با بیان اینکه میزان بارندگى سال گذشته 
در شهر اصفهان از حدود 120 لیتر به 70 تا 80 
لیتر کاهش یافته است ، افزود: امسال میزان 
بارندگى 40 درصد کمتر از سال گذشته بود و 
این پیش بینى انجام شده که سال آینده شرایط 

بارندگى بدتر خواهد شد.
مدیرعامل ســازمان پارك ها و فضاى سبز 
شــهردارى اصفهان اظهارداشت: متأسفانه 
بافت خاك ما و حاصلخیزى آن به شرایطى رسیده که به دلیل کم آبى و آبیارى هاى سطحى، لایه هاى 
سختى پیدا کرده و خاك با لایه هاى سخت از نفوذ آب به عمق ریشه جلوگیرى مى کند. وى با اشاره 
به بارش برف در سال هاى گذشته ادامه داد: وجود برف لایه هاى خاك را باز مى کرد، زمین از حالت 
خشکى در مى آمد و گیاهان و درختان مطلوب ترین شرایط را داشتند اما اکنون مجبور هستیم به دلیل 

عدم بارش باران ،سالانه پنج مرتبه درختان شهر را شستشو دهیم.

خزان زودرس درختان در قلب تابستان
مدیر جهاد کشاورزى شهرستان کاشان گفت: این شهرســتان با تولید و پرورش سالانه 38 

میلیون قطعه ماهى زینتى، بزرگ ترین تولید کننده ماهیان زینتى کشور است.
مجید کافى زاده اظهار داشت: بیش از 50 
درصد از ماهیان زینتى استان در شهرستان 

کاشان تولید مى شود. 
وى گونه هــاى تولیدى ماهیــان زینتى 
این شهرستان را شامل گلدفیش از جمله
 بلک مــور، کله شــیرى، تلســکوپى و 
ماهیان زنــده زا از جمله مولــى، پلاتى، 
سوار تل و نیز ســیچلاید، آنجل و اسکار 

دانست. 
کافى زاده، تعــداد اســتخرهاى موجود 
شهرســتان را هزار و 700 باب عنوان کرد 
و افــزود: واحدهاى تولیــدى به صورت 
عمــده در منطقــه راوند و فین کاشــان 
مستقر هستند و میزان اشــتغالزایى مســتقیم آنها 600 و غیر مســتقیم دو هزار نفر برآورد 

مى شود. 
وى تصریح کرد: سرمایه گذارى صورت گرفته در صنعت تولید ماهیان زینتى در شهرستان 
کاشــان افزون بر 500 میلیارد ریــال و ارزش تولید ناخالص آن ســالیانه 190 میلیارد ریال

است. 

 تولید 38 میلیون ماهى زینتى در کاشان

بعد از آنکه ماجراى عدم خرید تضمینى سیب زمینى از کشاورزان شیرازى 
و اصفهانى در سال گذشــته منجر به دفن آنها شد و این عمل بازتاب ها و 
انتقادات بسیارى را به سیاســت هاى وزارت جهاد کشاورزى وارد ساخت 
حالا گندم هاى مردم چادگان نیز روى دستشان مانده است و سرنوشتى 

همچون سیب زمینى در انتظار گندم هاست.
دو هزار و 400 تن از گندم هاى شهرستان چادگان به دلیل عدم حمل و نقل 
از سوى شرکت خلیج فارس که تعهد به جابه جایى و حمل آنها را داشته 
است، اکنون در چادگان و بدون نگهدارى در محیطى که این محصولات 

را سالم نگه دارد، در حال فاسد شدن است.
این میزان گندم که دسترنج صدها کشاورز چادگانى است و در طرح خرید 
تضمینى گندم نیز بوده است، به دلیل بى برنامگى و در درجه دوم عدم وجود 

سیلو و انبار مناسب براى نگهدارى گندم، رها شده است.

اینکه سازمان تعاون روســتایى تاکنون چه اقدامى براى رفع این مشکل 
انجام داده هنوز مشخص نیست اما مشخص است که ساخت یک انبار یا 
سیلوى استاندارد براى نگهدارى از محصولات کشاورزى در شهرستانى 
که سالانه چندین هزار تن تولیدات کشاورزى دارد، یکى از بدیهیات است 

که گویى تاکنون از ذهن مسئولان تعاون روستایى دور مانده است!

2400 تن گندم در چادگان در حال نابودى است
مدیر جهاد کشاورزى شهرستان چادگان از نابودى و دپوى دو هزار و 400 
تن گندم هاى خرید تضمینى شــده در حاشیه ســیلوهاى غیر استاندارد 

چادگان خبر داد.
بختیار حاجتى   گفت: میزان گندم خریدارى شــده از کشــاورزان پس از 
اجرایى نشدن تعهدات شرکت حمل و نقل خلیج فارس براى حمل گندم 

از چادگان به سیلوهاى شهر اصفهان، درحاشیه سیلوهاى چادگان در حال 
فاسد شدن است.

وى با اشاره به اینکه ســالانه از مزارع شهرستان 14هزار تن گندم دیم و 
آبى برداشت مى شود افزود: جهاد کشاورزى 10هزار تن از این محصول را 

تضمینى از کشاورزان خریدارى مى کند.
وى تصریح کرد: از این میزان تاکنون 4 هزار تن گندم تضمینى خریدارى 
شده که تنها1600تن آن به سیلوهاى اصفهان منتقل شد و 2400 تن هم 

در حاشیه سیلوهاى چادگان در حال فاسد شدن است.
حاجتى با بیان اینکه فقط سه انبار غیربهداشتى و غیر استاندارد که ظرفیت 
آنها 1500 تن است در شهرستان چادگان وجود دارد، خاطر نشان کرد: این 
شهرستان به یک انبار حداقل 5000 تنى نیاز دارد و سازمان تعاون روستایى 

باید در ساخت این انبار اقدام کند.

این بار نوبت «گندم» شد!

اهمیت زاینده رود کمتر 
از دریاچه ارومیه نیست

رودخانه مرکزى ایران ردیف بودجه ملى مى خواهد 

از کمیسیون برنامه و بودجه 
مجلس شــوراى اسلامى 
تقاضــا داریــم حکمرانى 
و مدیریــت یکپارچه آب را 
تحقق بخشــیده و برنامه 
متدولوژى بــا روش هاى 
روز دنیا را همچون دریاچه 
ارومیــه، بــراى احیــاى 
زاینده رود حتى با یک پنجم 
بودجــه دریاچــه ارومیه، 

محقق نمایند

،،

دسترنج صدها کشاورز، فاسد مى شود؛

ساسان اکبرزاده
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استان
 اختلال در 

ارتباطات تلفن ثابت و همراه 
 تلفن هاى ثابت و همراه غرب اســتان با اختلال و 
قطعى روبه رو شدند. از ابتداى روز دوشنبه تلفن هاى 
ثابت بین شهرى و تلفن هاى همراه شهرستان هاى 
واقع در منطقه غرب اصفهان بــا اختلال و قطعى 

مواجه شدند.
علت این قطعى ها بریده شدن کابل فیبر نورى بیان 
شد که موجب اختلال و قطعى بخشى از ارتباطات 
تلفن ثابت و سیار شهرستان هاى نجف آباد، تیران 
و کرون، فریدونشــهر، فریدن، چــادگان، بوئین 

میاندشت، خوانسار و گلپایگان گردید.
هر چند قطعى و اختلال در این وســعت، کمتر در 
شبکه مخابراتى استان ســابقه داشته است اما خود 
زنگ خطرى است براى مســئولان؛ چراکه امروز 
با ایجاد یک اختلال ســاده در یک نقطه از استان 
ارتباطات در حدود 600 هزار نفر از جمعیت اســتان 
دچار اختلال شــد و این امر در برهــه هاى زمانى 
بحرانى مى تواند عامل تشــدید بحــران یا فاجعه

 باشد.

برگزارى مانور انتقال خون 
براى نخستین بار 

مدیرکل انتقال خون اســتان اصفهان، مانور انتقال 
خون با همــکارى اورژانس، هــلال احمر و مراکز 
درمانى را از برنامه هاى مورد توجه انتقال خون استان 

اصفهان دانست.
مجید زینلى اجراى مانــور انتقال خون با همکارى 
اورژانس، هلال احمر و مراکز درمانى را از برنامه هاى 
انتقال خون اســتان اصفهان عنوان کــرد و افزود: 
این مانور به منظور ســنجش زمان انتقال خون به 
نیازمندان انجام مى شود و این اتفاق براى نخستین 

بار در استان اصفهان روى مى دهد. 

 بهره بردارى و آغاز 
عملیات اجرایى 4 پروژه 

مدیر منطقــه 14 شــهردارى اصفهــان گفت: با 
حضور مدیران شــهرى، دو  پروژه در این منطقه به 
بهره بردارى رسید  و عملیات اجرایى دو پروژه دیگر 

نیز آغاز شد.
على شمسى   افزود: باند شــمالى خیابان ابوریحان 
بیرونى شرقى حدفاصل خیابان هاى لاله شمالى تا 

بعثت به طول 950 متر دیروز به بهره بردارى رسید.
وى تصریح کرد: همچنین بوســتان شهید خطیبى 
واقع در خیابان مهدیه نیز که طى چهار ماه اجرا شده 
بود  به مساحت 4000 مترمربع و با هزینه اى بالغ بر 

330 میلیون تومان به بهره بردارى رسید.
مدیرمنطقه 14 شــهردارى اصفهــان عنوان کرد: 
عملیات اجرایى دو بوســتان شامل بوستان و زمین 
ورزشــى (زمین فوتبــال و تنیــس روى میز) در 
خیابان آزادى و همچنین بوســتان محله بوتان در 
خیابان بعثت هرکدام با مســاحت 4000 مترمربع 

آغاز شد.

کارشناسان راه آهن 
به آران سفر کردند

کارشناســان راه آهن جمهورى اســلامى با سفر 
به آران و بیدگل از دو طرح راه ســازى شهرستان 

بازدید کردند.
سرپرست اداره راه و شهرسازى آران و بیدگل با اعلام 
این خبر اضافه کرد: در این سفر موضوع احداث پل 
راه آهن براى اجــراى طرح جــاده بخش مرکزى 
شهرستان به همراه اجراى طرح جاده سفیدشهر به 

کاشان بررسى شد.
به گفته مجتبى آراسته کارشناسان راه آهن جمهورى 
اســلامى با پیگیرى هاى صورت گرفته و به دستور 
وزیر راه براى بررسى وضعیت راه هاى آران و بیدگل 

به شهرستان اعزام شده بودند.
گفتنى اســت طــرح 9 کیلومتــرى تعریض جاده 
سفیدشهر به کاشــان بخاطر قرار گرفتن 4کیلومتر 
از آن در حریم راه آهن متوقف و در ســال هاى اخیر 
موجب بروز سوانح رانندگى بســیارى شده است. 
وضعیت نابسامان جاده  سفیدشهر و وقوع تصادفات 
متعدد، موجب شده بود مردم سفیدشهر هفته  گذشته 
روبه روى فرماندارى شهرستان تجمعى اعتراضى 

برگزار کنند. 

کمک 6 میلیاردى 
خرید جهیزیه

بیش از شش میلیارد ریال کمک هزینه خرید جهیزیه 
به نو عروسان زیرپوشش کمیته امداد اصفهان اهدا 

شد.
مدیرکل کمیته امداد امام خمینى (ره) استان اصفهان 
گفت: این کمک هزینه که در حدود شش میلیاردو 
800 میلیون ریال است را خیّران به 300 نوعروس 

زیرپوشش این نهاد اهدا کرده  اند.
حمیدرضا شیران افزود: از ابتداى سال تاکنون بیش 
از 20 میلیارد ریال به هزار و صد نوعروس مددجوى 
کمیته امداد استان براى خرید جهیزیه کمک شده 
که این آمار در مقایسه با مدت مشابه پارسال افزایش 

چشمگیرى داشته است.

مراکز کانون پرورشى 
افزایش مى یابد 

مدیر کل کانون با فرماندار شهرستان برخوار دیدار 
و گفتگو کرد.

به گزارش روابط عمومــى اداره کل کانون پرورش 
فکرى کودکان و نوجوانان استان اصفهان،عسگرى 
فر در این دیدار با اشــاره به رســالت اصلى کانون 
پرورش فکرى گفت:ایــن نهاد فرهنگــى با نیم 
قرن ســابقه،با هدف رشــد و پــرورش فکرى و 
هنرى کودکان و نوجوانان تأسیس شده و در طى این 
سال ها همواره فعالیت هاى متنوع فرهنگى،هنرى و 
ادبى را به وسیله مربیان آگاه و مجرب در مراکز خود 

برگزار کرده است.
مدیر کل کانون با اشاره به وجود 60 مرکز ثابت،سیار 
روستایى و پستى در اســتان اصفهان گفت: اعتماد 
خانواده ها به کانون ســرمایه عظیمى است که به 
وســیله آن برنامه هاى متنوعى در تمامى ایام سال 
برگزار مى گردد که این فعالیت ها در فصل تابستان 
با برپایى کارگاه هاى ویژه از تنوع بیشترى برخوردار 

مى شود.

گرامیداشت سالگرد 
خاکسپارى شهداى غواص  

معاون فرهنگى و امور اجتماعى بنیاد شــهید و امور 
ایثارگران استان اصفهان گفت: گرامیداشت سالگرد 
مراسم سالگرد خاکسپارى شهداى غواص در اصفهان 

برگزار مى شود.
على قریشــى اظهار داشت: روز پنج شــنبه (امروز) 
همزمان با ایام ولادت حضرت فاطمه معصومه(س) و 
آغاز دهه کرامت، مراسم سالگرد خاکسپارى شهداى 
غواص رأس ساعت 18و 30 دقیقه در خیمه حسینى 

گلستان شهداى اصفهان برگزار مى شود.
معاون فرهنگى و امور اجتماعى بنیاد شــهید و امور 
ایثارگران استان اصفهان گفت: گرامیداشت سالگرد 
مراسم سالگرد خاکسپارى شهداى غواص اصفهان 
با  حضور آحاد مردم به ویژه نسل جوان با برنامه هاى 
متنوع از جمله اکران مســتند حماســه حضور مردم 
اصفهان در مراسم تشییع شــهداى  غواص در سال 
94 همراه است که از عموم مردم براى شرکت در این 

مراسم دعوت مى شود. 
وى افزود: همچنین مراســم پاسداشــت شهداى 
غریب و مظلــوم آزاده و مراســم هفتمیــن روز از 
شهادت سردار شهید کریم سلیمى قهفرخى، شهید 
محمدعلى(مهدى) جنیرانى، شهید معین حق پرست 
و شــهداى گمنام به صورت همزمان با گرامیداشت 
سالگرد مراسم ســالگرد خاکسپارى شهداى غواص 

برگزار خواهد شد.

«از ماه تا خورشید»
 در دولت آباد

همزمان با فرارسیدن دهه کرامت و هفته بزرگداشت 
امامزادگان، ویژه برنامه «از ماه تا خورشید» در جوار 

حرم سیدالکریم(ع) دولت آباد برگزار مى شود.
مدیر اجرایى آستان مقدس امامزاده سید الکریم(ع) 
دولت آباد اظهار داشت: در راستاى تکریم امامزادگان 
عظیم الشأن و همچنین با هدف تبدیل بقاع متبرکه به 
قطب هاى فرهنگى ویژه برنامه اى با عنوان «از ماه تا 
خورشید» در جوار حرم مطهر امامزاده سید الکریم(ع) 

دولت آباد برگزار مى شود.
حجت الاســلام و المســلمین على نریمانى افزود: 
ویژه برنامه بزرگداشت مقام شامخ حضرت ابراهیم 
بن موسى بن جعفر(ع) و فرزند بزرگوارشان حضرت 
اســماعیل(ع)، تحت عنوان «از ماه تا خورشید»، از 
میلاد حضرت معصومه(س) تــا میلاد امام رضا(ع)، 
همزمان با دهه کرامت، همراه با اقامه نماز جماعت 
مغرب و عشــادر حرم مطهر حضرات ســیدالکریم، 
حضرت ابراهیم(ع) و حضرت اســماعیل(ع) برگزار 

مى شود. 

خبر خبر

نهمین نمایشــگاه بین المللى متالورژى، ریخته گرى، 
فولاد، معدن و صنایع وابســته در محل نمایشگاه هاى

بین المللى استان اصفهان آغاز به کار کرد.
به گزارش واحد رسانه شرکت نمایشگاه هاى بین المللى 
استان اصفهان، مســئولان پس از شــرکت در مراسم 

افتتاحیه، نمایشگاه را مورد بازدید قرار دادند. 
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت و رئیس سازمان توسعه 
و نوسازى معادن و صنایع معدنى کشور (ایمیدرو) اظهار 
داشت: شرایط رشد تولید فولاد در کشور وضعیت مطلوبى 
را طى مى کند و طبق نقشه جامع فولاد، این روند باید به 

صادرات 14 میلیون تن فولاد در سال دست یابد.  
مهدى کرباسیان در مراسم گشــایش نهمین نمایشگاه 
بین المللى متالورژى، ریخته گرى، فولاد، معادن و صنایع 
وابسته که 12 مرداد ماه در محل نمایشگاه هاى بین المللى 
استان اصفهان برگزار شد، افزود: با وجود همه مشکلات 
از جمله رکود اقتصادى، در ســال گذشته رکود تاریخى 
صادرات فولاد ایران با حجم چهار میلیون تن رقم خورد. 

وى تأکید کرد: در ســه ماهه ابتدایى سال جارى بیش از 
یک میلیون تن صادرات فولاد و هفت میلیون تن صادرات 
محصولات معدنى مانند مس و ســنگ آهن از کشــور 

صورت گرفته است.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت و رئیس سازمان توسعه 
و نوسازى معادن و صنایع معدنى کشور (ایمیدرو) با ابراز 
امیدوارى از این روند رشد، گفت: در زمینه تولید تجهیزات 
و ماشــین آلات صنعت فولاد در کشــور از جمله ایجاد 
ورق هاى آج دار در چند ســال اخیــر حرکت هاى قابل 
توجهى در کشــور انجام گرفته اما براى ادامه روند رو به 
رشد صادرات فولاد باید قیمت تمام شده قابل رقابت باشد. 
به گفته وى، شرایط کشــور اکنون ایجاب مى کند که به 
سمت جذب سرمایه گذارى هاى خارجى با رویکرد ورود 

تکنولوژى تولید حرکت کنیم.

جذب ســرمایه گذاري خارجی نیازمند 
تعیین راهبرد است

نماینــده مردم اصفهان در مجلس شــوراى اســلامى 
اظهــار داشــت: در بخش معــادن و به منظــور جذب 
سرمایه گذارى داخلى و خارجى، باید استراتژى داشته و 

اولویت ها را تعیین کنیم.
حمیدرضا فولادگر در مراسم گشایش نهمین نمایشگاه 
بین المللى متالورژى، ریخته گرى، فولاد، معادن و صنایع 
وابسته افزود: اگرچه در ســال 94 «نقشه جامع معادن» 
تهیه شــد اما تاکنون این متن اجرایى نشــده و برنامه 
عملیاتى کوتاه مدت، میان مدت و بلنــد مدت براى آن 

تهیه نشده است.
وى با تأکید بر اینکه در بخش معادن نیازمند اســتراتژى 
مدونى هستیم، گفت: سالانه ده ها و صدها مجوز در کشور 
در بخش تولید محصولات صادر مى شــود اما در زمینه 
اکتشاف سرمایه گذارى صورت نمى گیرد و سرمایه دولت 

نیز محدود است.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شوراى اسلامى تصریح 
کرد: جذب سرمایه گذارى خارجى باید در زمینه استفاده از 

منابع باشد نه دست گرفتن بازارهاى ایران.

95 درصد مواد و تجهیزات مصرفی صنعت 
فولاد در داخل کشور تولید می شود

مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه اصفهان اظهار داشت: 
پیشرفت کشور در زمینه تکنولوژى و تولید ماشین آلات و 
تجهیزات مورد استفاده در صنعت فولاد تا حدى بوده که 
هم اکنون 95 درصد تجهیزات و مواد مصرفى این صنعت 

در داخل کشور تولید مى شود.
بهرام سبحانى اظهار  داشــت: نامیدن استان اصفهان به 
عنوان پایتخت فولاد کشــور به دلیل وجود دو مجموعه 
برجســته فولاد مبارکه و ذوب آهن که بــه تنهایى 60 
درصد فولاد کشور را تولید مى کنند، امر بیجایى نیست 
و برگزارى نمایشگاه با موضوع متالورژى و فولاد در این 

استان معناى بجایى دارد.
وى با اشاره به افتتاح خط هاى تولید جدید در مجتمع فولاد 
مبارکه اصفهان گفت: در زنجیره خط تولید کمتر تجهیزى 
اســت که براى تأمین آن نیاز به واردات داشته باشیم و 
داخلى نشده باشد و هم اکنون دوهزار شرکت در بالادست 
فولاد مبارکه تجهیزات مورد نیــاز این مجموعه را تهیه 

مى کنند و سرویس مى دهند.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه اصفهــان تأکید کرد: 
استان اصفهان به غیر از معادن خوبى که در زمینه سنگ 
آهن دارد، در زمینه تجهیزات و ماشین آلات نیز نیروها و 

مجموعه هاى توانمند تولیدى داراست.
سبحانى با تأکید بر اهمیت و نقش استان اصفهان در رشد و 
توسعه صنعت فولاد سازى کشور، گفت: در هیچ استانى به 
اندازه استان اصفهان شهرك صنعتى که در زمینه صنعت 

فولاد خدمات رسان باشد وجود ندارد.

مهمترین نمایشگاه فولاد کشور
مدیرعامل شــرکت نمایشــگاه هاى بین المللى استان 
اصفهان در آیین افتتاحیه نهمین نمایشــگاه بین المللى 
متالورژى، ریخته گرى، فولاد، معدن و صنایع وابســته 
گفت: تحمیل مشکلات به فولادسازان کشور، به معناى 

تضعیف تولید ناخالص داخلى خواهد بود.
رسول محققیان با اشاره به فضاى سخت رقابت به ویژه در 
دوران رکود و سال هاى گذشته، تصریح کرد: با وجود این، 
مزیت هاى اقتصادى این صنعت در داخل کشور همچنان 
مى تواند راهگشا و نقطه اتکاى حرکت هاى بعدى باشد. 

وى افزود: بخشــى از مســائل پیش روى این صنعت از 
مشکلات درون صنعتى مانند بالا بودن هزینه تولید، آماده 
نبودن براى ورود به بازارهاى جهانى، نیروى انسانى زیاد 
در مقابل بهره ورى کم و میزان بهره ورى انرژى، نشأت 

مى گیرد. 

رئیس ســازمان ســینمایى کشــور گفت: 
توانستیم طى دو سال 300 پرده سینما را به 
500 پرده تبدیل کنیم و این در حالى است که 
ما در کشور به3000 پرده سینما 

نیاز داریم. 
حجــت ا... ایوبــى اظهار 
داشت: سینما خانواده 

براى ساخت و ساز و تبدیل آن به چهار سالن تعطیل شد.
وى  ادامه داد: در حال حاضر تعداد ســینماهاى استان چند برابر شده است و 
با توجه به اســتقبال مردم و ورود بخش خصوصى و همتى که در کل کشور 
وجود دارد و علاقه اى که مدیران محلى نشان داده اند سینما توانسته است 

خود را تحمیل کند.
وى با بیان اینکه اصفهان در سینما کودك و خانواده پیشتاز خواهد شد، گفت: 
براى گروه کودك و نوجوان تقریباً یک ســالن راه افتاده و در تولید فیلم هم 

تلاش هاى فراوانى در حال انجام است، یکى از برنامه هاى گروه کودك و 
نوجوان این است که اکران فیلم کودك و نوجوان با استانداردهاى سینماى 

کودك راه بیافتد.
 ایوبى با اشاره به اینکه هزاران شهر در ایران سینما ندارند، گفت: در حرکتى 
که شروع شده است،توانسته ایم طى دو سال 300 پرده سینما را به 500 پرده 
تبدیل کنیم و این در حالى اســت که ما در کشور به سه هزار پرده سینما نیاز 

داریم.

اصفهان، پیشتاز سینماى کودك و خانواده
رئیس ســازمان ســینمایى کشـ
توانستیم طى دو سال 300 پرده
500 پرده تبدیل کنیم و این در حال
ما در کشور به3000

نیاز داریم. 
حجــت ا... ایوب
داشت: سینمی

دبیر شوراى سیاستگذارى ســینماى هنر و تجربه گفت: رنسانس 
فرهنگى در اصفهان در زمینه ساخت سینماها در حال شکل گیرى 
است که مى تواند الگوى سایر شهرها براى ایجاد جامعه اى پرنشاط 
قرار گیرد. امیرحسین علم الهدى اظهار داشت: با توجه به تعداد کم 
سینماهاى اصفهان نسبت به جمعیت بیش از دو میلیون نفرى این 
شهر، هر نوع بازســازى که منجر به افزایش تعداد پرده هاى سینما 

شود را به فال نیک مى گیریم.
وى با توجه به قرارگیرى اغلب ســینماهاى اصفهــان در خیابان 
چهارباغ افــزود: این خیابان از زمان قدیــم محل حضور و گردش 
خانواده هاى اصفهانى بوده اســت؛ هرچه این فضاهاى فرهنگى 

بیشتر شود به نفع سلامت فرهنگى شهر اصفهان است.
علم الهدى تأکید کرد: با توجه به پیشینه تاریخى شهر اصفهان به 
نظر مى رسد تاکنون در حق این شــهر در زمینه گسترش سینماها 
اجحاف شده است اما در طول یکسال اخیر با توجه به همت متولیان 
شــهر اصفهان از اداره ارشــاد و حوزه هنرى تا بخش خصوصى 

رنسانس فرهنگى در اصفهان در حال شکل گیرى است.

گروه بهداشت محیط شبکه بهداشت و درمان شهرستان نجف آباد 
دو سردخانه چند تنى که اقدام به بسته بندى غیرقانونى خرده گوشت 

مرغ منجمد داشتند را کشف و توقیف کردند.
این گــروه پــس از انجــام بررســى هاى لازم و بازرســى از دو 
سردخانه چند تنى به محیطى غیربهداشــتى و غیرقانونى برخورد

کردند.
در ادامه پیگیرى هاى صورت گرفته از سوى گروه مهندسى بهداشت 
شبکه بهداشــت محیط شهرســتان نجف آباد و بررسى محتویات 
سردخانه ها توسط متصدیان و کارشناسان مشخص شد که متخلفان 
با استفاده از پاکت هاى شرکت هاى کشتارگاه مرغ مختلف اقدام به 
بسته بندى غیرقانونى و غیربهداشتى خرده گوشت مرغ منجمد در 

شرایط غیراستاندارد مى کردند.
در این بازرسى در حدود 6/5 تن خرده گوشــت مرغ بسته بندى و 
منجمد شده توقیف شده که توســط چند دستگاه خودرو یخچالدار 
تا زمان تعیین تکلیف به ســردخانه شــبکه دامپزشکى شهرستان 

نجف آباد منتقل مى شود.

رنسانس فرهنگى 
در اصفهان شکل مى گیرد

کشف گوشت مرغ 
 با بسته بندى  غیرقانونى  

 مدیرعامل ســازمان مدیریت پسماند شــهردارى اصفهان گفت: 
بنرهاى چاپ شــده به عنوان زیرانداز و ســایه بــان در بازارهایى 
که به صورت هفتگى در ســطح شهر برپا مى شــود و همچنین در 

ساختمان هاى درحال نقاشى دوباره استفاده مى گردد.
امیرحســین کمیلى  با اشــاره به اینکه فرآیند بازیافت در مجموعه 
شهردارى اتفاق نمى افتد و این مسئله به نهادهاى خصوصى واگذار 
شده است، ادامه داد: پسماندهاى جمع آورى شده در ایستگاه هاى 
پردازش به نهادهاى مرتبط تحویل داده مى شود. مدیرعامل سازمان 
مدیریت پسماند شهردارى اصفهان در ادامه افزود: امکان بازیافت 
بنر و دیگر تابلوهاى تبلیغاتى شــهرى به این مسئله برمى گردد که 
آیا تکنولوژى این فرآیند در کشور وجود دارد یا خیر؛ البته بنر و موارد 
مشــابه آن از جمله موادى اســت که به طور مجدد از آن استفاده 

مى کنند.
وى ادامه داد: بنرهاى چاپ شــده به عنوان زیرانداز و سایه بان در 
بازارهایى که به صورت هفتگى در سطح شهر برپا مى شود و همچنین 

در ساختمان هاى درحال نقاشى دوباره استفاده مى گردد.

بنرهاى بازیافتى 
سایه بان اصفهانى ها مى شود

شرایط رشد فولاد 
مطلوب است

در افتتاح نمایشگاه فولاد اصفهان عنوان شد

مدیــر کل حمــل و نقــل و پایانه هاى اســتان 
اصفهان با اشاره به نوســازى ناوگان اتوبوسرانى 
استان اصفهان گفت: اســتان اصفهان در بخش 
اتوبوسرانى  پتانســیل بالایى  دارد به طورى که 
در سطح کشور سرآمد سایر استان هاست چنانچه 
وضعیت ناوگان مسافربرى در حالت مطلوب قرار 
دارد اما باید مراقب باشــیم که این روند به عقب 
بازنگردد و اتوبوس هاى فرسوده را از دایره ناوگان 

حمل و نقل خارج کنیم .
داریوش امانى ادامه داد: متأسفانه در بخش ناوگان  
مینى بوسرانى شرایط اسفبارى داریم به طورى که 
سن ناوگان ما 24 سال اســت  در حالى که حالت 
استاندارد کمتر از هشت ســال مى باشد  و مازاد 
آن فرسودگى و استهلاك  بســیارى را با خود به 

دنبال دارد.
وى با اشــاره به اینکه نوســازى نــاوگان مینى 
بوسرانى در دستور کار قرار گرفته بیان داشت: مانع 
اصلى این موضوع عدم رضایت رانندگان از مینى 
بوس هاى جدید و گرایش بــه مینى بوس هاى 
قبلى است،اما امید است نوســازى ناوگان مینى 

بوسرانى  ظرف سه سال آینده انجام شود.
وى در ادامــه افــزود: یکــى ازشــروط حرکت 
اتوبوس ها داشــتن کارت معاینه فنى در ترمینال 
اســت اما بعضاً ممکن اســت این کار به صورت 
صورى انجام شده و اتوبوس ها  به صورت کامل 

بررسى نشوند. 
امانى ادامه داد:  سازمان حمل و نقل و پایانه هاى 
استان اصفهان توســط پاسگاه هاى بین شهرى،  
اتوبوس هاى داراى مشــکل فنى را بر گردانده و 
ناوگان جایگزین را اعــزام مى کند، حتى در زمان 
کاهش تعداد مسافران، شرکت هاى مسافربرى 
به صورت تصادفى بررســى شده و با شرکت ها و 

رانندگان متخلفان برخورد مى شود.
مدیر کل حمل و نقل وپایانه هاى استان در رابطه 
با تعرفه نرخ بلیت ها گفت: در صورتى که عرضه 
ناوگان حمل و نقل نسبت به میزان بار بیشتر باشد، 
بازار به صــورت اتوماتیک متعادل مى شــود. در 
حالى که اگر نسبت بار در مقایسه با ناوگان حمل و 
نقل بیشتر باشد، کرایه ها افزایش یافته ومردم به 

زحمت مى افتند.  

شرایط اسفبار ناوگان مینى بوسرانى آگهى مناقصه عمومى دو مرحله اى
 شماره 15434 مورخ 95/5/13  نوبت چاپ اول

1- دستگاه مناقصه گزار: اداره کل نوسازى مدارس استان اصفهان 
2- موضوع مناقصه: مندرج در جدول فوق 

3- تاریخ و مهلت دریافت و گشایش اسناد مناقصه: 
الف) مهلت دریافت اسناد مناقصه به مدت 3 روز کارى از تاریخ انتشار آگهى از تاریخ 95/5/14 لغایت پایان وقت ادارى مورخ 95/5/17 

ب) مهلت تحویل اسناد مناقصه تا پایان وقت ادارى مورخ 95/5/28 
ج) زمان گشایش پاکات اسناد مناقصه (پاکت الف و ب) روز شنبه مورخ 95/5/30 درمحل سالن جلسات و زمان گشایش پاکت ج مطابق نظر اعضاى کمیسیون مناقصه مى باشد.

د) قیمت پیشنهادى پیمانکار الزاماً بایستى با سقف رتبه پیمانکار مطابقت داشته باشد. 
ه) نحوه عقد قرارداد به صورت زیربنایى براساس بخشنامه سرجمع (100/6405 مورخ 89/2/4) مى باشد. 

4- نشانى دریافت و تحویل اسناد مناقصه: اصفهان- خیابان باغ گلدسته- مقابل درب شرقى بازار هنر- اداره کل نوسازى مدارس استان اصفهان (امور قراردادها جهت دریافت 
اسناد مناقصه و دبیرخانه جهت تحویل پاکات مناقصه)   (تلفن تماس: 32222889)

5- نوع تضمین قابل قبول شرکت در مناقصه: 
ب) ضمانتنامه معتبر بانکى  الف) سپرده (واریز به حساب شماره 2173060202008 بانک ملى)  

6- مدت اعتبار پیشنهادها: سه ماه پس از گشایش پیشنهادهاى مالى و این مدت براى یک بار و برابر سه ماه قابل تمدید مى باشد. 
متن این مناقصه در پایگاه اینترنتى: www.nosazimadaresisf.ir و iets.mporg.ir  قابل رؤیت مى باشد. 

ضمناً شرکت هایى مى توانند نسبت به ارائه پیشنهاد اقدام نمایند که مدارك پرونده ارزیابى آنان تکمیل شده باشد. 

اداره کل نوسازى مدارس استان اصفهان 

مدت عنوان پروژه ردیف 
قرارداد 

مبلغ تضمین 
شرکت در مناقصه (ریال)

مبلغ برآورد اولیه به ریال 
(براساس فهرست بها سال 95)

نوبت 
مناقصه 
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ورزش
خانواده، مخالف پروین

على پروین با وجودى که چندى پیش در بیمارستان 
بســترى شــده بود همانطورکه وعده داده بود براى 
تماشاى بازى تیم محبوبش پرسپولیس به استادیوم 

رفت. 
این درحالى بود که خانواده على پروین به دلیل استرس 
زیاد حضور در استادیوم آزادى مخالف این اتفاق بودند. 
البته على پروین که همراه دوستانش به استادیوم رفته 

بود قبل ازسوت پایان، ورزشگاه آزادى را ترك کرد.

شرط جالب براى رضاییان
موضوع بحث بازگشت رامین رضاییان به پرسپولیس 

این روزها بیشتر از گذشته است.
یکى از مسئولان باشگاه پرســپولیس گفت:  نهایت 
پولى که به رضاییان مى دهیــم 800 میلیون تومان 
خواهد بود تا به نوعى ادب شــود. اگر بــا این پول در 
پرسپولیس بازى کرد که مشکلى نیست و الا مى تواند 

هر جایى مى خواهد برود و مانع او نمى شویم!

ریزه اسپور شکایت کرد
یکى از رسانه هاى ترکیه مدعى است که باشگاه ریزه 
اســپور ســرانجام از دو بازیکن ایرانى شکایت کرده 
اســت. این رســانه خبر داده که این باشگاه به دلیل 
جدایى طارمى و رضاییان، از این دو نفر شکایت کرده 

است.
البته خود طارمى و رضاییان خیالشان راحت است که 
برایشان مشکلى پیش نمى آید اما باید دید فیفا در این 

زمینه چه تصمیمى مى گیرد.

رونمایى از مدیرعامل جدید
مدیرکل حراســت وزارت ورزش و جوانان به عنوان 

مدیرعامل باشگاه استقلال انتخاب شد.
بهرام افشارزاده روز سه شنبه به دلیل آنچه قانون منع 
استفاده از افراد بازنشسته در سمت هاى اجرایى خوانده 

شده  از سرپرستى باشگاه استقلال استعفا داد.
حســنى خو که پیش از این رئیس کمیته حراســت 
فدراسیون فوتبال و مدیرکل حراست وزارت ورزش 
و جوانان بود به عنوان مدیرعامل باشــگاه استقلال 

انتخاب شد. 

دردسر یا خوشبختى؟ 
محمد حسین کنعانی زادگان  مدافع جدید استقلال بعد 
از ماجراهاي اختلافش با پرسپولیس و اشتباهاتش در 
دو هفته ابتدایی لیگ، حالا درگیر اتفاق تازه اي شده 
اســت. کنعانی زادگان از ناحیه رباط صلیبی مصدوم 
شده و این یعنی دردسري تازه براي استقلال و علی 

منصور که اوضاع دفاعی خوبی ندارند. 
با معایناتى که روى کنعانــى زادگان صورت گرفته 
مشخص شد که 30 درصد از رباط صلیبى این بازیکن 
دچار پارگى شده اســت. با این تفاسیر محمدحسین 
کنعانى زادگان چیزى حدود هشت هفته از ترکیب تیم 

فوتبال استقلال دور خواهد شد.

دایى، کوتاه مى شود!
على دایى شــهریار بلند بالاى فوتبال ایران و آقاى 
گل فوتبال ملى جهان، روز ســه شــنبه فروشــگاه 
جدید دیگرى از خود افتتاح کرد. این فروشــگاه که 
به نمایندگى فروش برند آمریکایى پوشاك «نایک» 
مربوط مى شد، با حضور چهره هاى زیادى توأم بود 
که حدادى بلندقدترین بازیکن آسیا نیز در آن شرکت 

کرد. 
دایى که معمولاً در همه عکس ها بلندتر از اطرافیانش 
است، کنار وى به یک آدم قد کوتاه تبدیل شد! مریم 
حیدرزاده شاعر پرسپولیسى هم در این مراسم حاضر 

بود.

دردسرهاى سلفى!
مهاجم پرسپولیس به موضوع جالبى اشاره کرد: دویدن 
در ورزشگاه براى گرم کردن و درخواست تماشاگران 

براى گرفتن عکس سلفى!
طارمى در این خصوص عنــوان کرد: «خودم با تلفن 
همراهم یک عکس سلفى گرفتم ولى یکباره هواداران 
صد تا گوشى داخل زمین انداختند تا برایشان عکس 
بگیرم! جالب اینجا بود که حتى مدل یکى از گوشى ها 

"یازده دو صفر" بود که دوربین هم ندارد!»

او فقط به ذوب گل مى زند
زننده اولین گل سایپا در لیگ شانزدهم، مهدى ترابى 
بود؛سوپراستار این تیم که در تابستان همه باشگاه ها 
خواهانش بودند. او با ضربــه اى از زاویه تقریباً صفر 
و از میان پاهاى رشــید مظاهرى دروازه ذوب آهن 

را باز کرد. 
با این گل، تعــداد گل هاى زده ایــن بازیکن جوان 
براى ســایپا در تاریخ لیگ برتر به عدد 3 رسید. نکته 
جالب اینکه ترابى دو  گل ازکل ســه گل دوران بازى 
باشــگاهى اش را وارد دروازه رشید مظاهرى و ذوب 

آهن کرده است.

تایم اوت

سرمربى اصفهانى تیم فوتسال مس سونگون 
اردوى تیمش را ترك 

کرد.
علیرضا افضــل که براى 
دومین ســال متوالى هدایت تیم فوتسال مس 
سونگون را در لیگ برتر برعهده دارد به دلیل 
مشکلات این تیم، اردوى مس را ترك کرد. 

افضل مشکلات مالى، فراهم نبودن شرایط مناسب تمرینى، پرداخت نشدن 
قرارداد بازیکنان و کادرفنى و... را دلیل این اقدام خود عنوان کرده است.

این مربى اصفهانى گفته که قطعاً در دیدار روز جمعه تیمش مقابل تیم طرح 
و توسعه الوند قزوین حضور نخواهد داشــت و تا زمانى که مشکلات مس 
سونگون حل نشــود به اردوى این تیم بازنمى گردد. او مى گوید من سال 
گذشته عذاب زیادى در تیم مس سونگون کشیدم و امسال هم اشتباه کردم 
که در این تیم ماندم. من شخصیت خودم را بیشتر از همه چیز دوست دارم. 

به همین دلیل تا زمانى که مشکلات برطرف نشــود در اردوى تیم حاضر 
نمى شوم چراکه نمى توانیم اینگونه کار کنیم. افضل این را هم گفت که من 
استعفا نداده ام بلکه نمى توانم کار کنم و وقتى نتوانم در جایى کار کنم فعالیت 

خودم را در آنجا تعطیل مى کنم.
مس سونگون که فصل گذشته لیگ برتر فوتســال را با نایب قهرمانى به 
پایان رســاند در نخســتین دیدار خود در فصل جدید مقابل دبیرى تبریز 

شکست خورد.

ســال گذشــته و بعد از درگذشــت هادى نــوروزى 
صحبت هــاى زیادى درباره سرنوشــت قــرارداد او با 
پرسپولیس مطرح شد. وعده هاى زیادى داده شد. مثلاً 
اینکه خیلى زود با خانواده هادى تسویه حساب و با پسر 

او قرارداد امضا خواهد شد. 
على اکبر طاهرى در نشســت خبرى اش در باشــگاه 
پرســپولیس در این باره گفت: «ما در این مورد به 80 
درصد تعهداتمان در قبال مرحوم نوروزى عمل کردیم. 
یکسرى ها پارســال آمدند و با شــلوغ کارى مسائلى را 
مطرح کردند. من آن فرد را به باشگاه فراخوانده و براى 

وى روشــن کردم که وقتى فردى از دنیا مى رود براى 
پرداخت مطالبات او باید یکســرى مراحل قانونى طى 
شود، مسائلى از قبیل حصر وراثت و... وقتى او را روشن 
کردم خودش به اشــتباهش پى برد به هر حال نوروزى 
فرزندهاى صغیرى دارد که در مورد پرداخت هاى او همه 

مراحل قانونى باید طى شود. 
اینکه بخواهیم با مرحوم نوروزى قــرارداد جدید امضا 
کنیم، ممکن نیســت چراکه قانون به مــا این اجازه را 
نمى دهد اما در مورد پسرش ما یکسرى صحبت ها درباره 

امضاى قرارداد با وى داشته ایم.»

مدیرعامل پیشین باشــگاه استقلال پس از دو سال به 
شــکلى عجیب و پر ابهام از رأس هرم مدیریتى این 
باشــگاه کنار رفت. در مرحله اول ســئوال اصلى این 
است که آیا افشارزاده از ســمت خود در این باشگاه بنا 
بر صحبت هاى خودش استعفا داده است و یا آنطور که 
ســایت وزارت ورزش مدعى شده است به دلیل قانون 
بازنشسته ها از این سمت به صورت طبیعى کنار رفته 

است.
سئوال اولى که در جدایى افشارزاده از باشگاه استقلال 
مطرح مى شــود، این اســت که کــدام هیئت مدیره 

و با کدام جلســه با این اســتعفا موافقت کــرده اند؟ 
جمع بندى صحبت هاى اعضاى هیئت مدیره نشــان 
مى دهد موضوع استعفاى افشارزاده صحت ندارد و او 
با اســتناد به قانون منع فعالیت بازنشسته ها کنار رفته 

است. 
البته شنیده ها از باشگاه استقلال حاکى از این است که 
افشارزاده در روزهاى گذشته به دلیل حضور بازرسان 
وزارت ورزش و بررسى اسناد مالى این باشگاه به ویژه 
بررســى پرونده هاى این تیم در فصل نقل و انتقالات 

بسیار تحت فشار قرار داشت.

0201
محســن ترکى که فصل گذشــته بهترین داور از نگاه فدراسیون 
فوتبال بود و به همین بهانه ســوت طلا گرفــت در دربى تبریز 
اشتباهات فاحشى را مرتکب شد. او در جریان بازى مى توانست به 
سود تیم ماشین سازى اعلام پنالتى کند. به نظر مى رسید اخراج 
بازیکن ماشین سازى آنهم پیش از پایان  نیمه اول کمى سختگیرانه 
بود و حداقل در یکى از صحنه ها مى توانست به بازیکن این تیم 

کارت زرد نشان ندهد!
دو آفساید اعلام شــده در این بازى هم آفساید نبود که اگر در این 
صحنه ها درســت تصمیم گیرى مى شد بى شــک توپ از خط 
دروازه ها رد مى شد. در یک صحنه اشتباه به قدرى فاحش بود که 

فنایى– کارشناس داورى از کلمه وحشتناك استفاده کرد.
از محسن ترکى بى شک انتظار بیشــترى مى رفت به خصوص 
سوت طلایى که وى گرفته هنوز خاك نخورده! مى طلبید در این 
بازى محسن ترکى دقت بیشــترى به خرج مى داد اما او مغرورانه 
سوت زد و تصور مى کرد چون بهترین شده بنابراین به هر شکلى 

سوت بزند درست است!

نماینده رســمى جیووا ایتالیا از رئیس صداوسیما درخواست کرده به 
مطالب مطرح شده در برنامه 90 پاسخ بدهد. روابط عمومى نماینده 
رسمى جیووا در ایران اطلاعیه اى صادر کرده و درآ ن ضمن تهدید به 
شکایت درمحاکم قضائى داخلى و مراجع بین المللى، گزارش 90 را 

«سراسرکذب و پرابهام» دانسته است.
این نمایندگى تأکید کرده «الان به وجود شــبکه مافیاگونه البسه 
ورزشى درایران پى برده اســت». در بخش دیگرى از این اطلاعیه 
آمده اســت:« تأکید و اصرار بى ســابقه مجرى این برنامه ورزشى 
بر طرح و تکــرار مطالب واهى با اســتفاده از اســناد غیرمرتبط به 
این شــرکت، آن هم در دقایق طولانى از نخســتین برنامه ســال 
جدید نشان دهنده اهداف پشــت پرده و غیرعادى گردانندگان این 
سناریو است که نتوانســتند قصد و نیت خود از پخش گزارش هاى 
بى پایه و اساس به قصد تشــویش اذهان و وارد کردن خسارت به 
یک مجموعه اقتصــادى داخلى را تا پایان برنامــه پنهان کنند و به 
صراحت خواســتار واردات و جایگزینى یک برند مشخص به جاى 

جیووا شدند.»

استقلال در دو هفته نخســت لیگ برتر فقط یک امتیاز گرفته و 
با این یک امتیاز در رده 12 جدول اســت. منصوریان که تیمش 
در خطوط مختلف درون زمیــن فاصله زیادى از هــم دارند و از 
نظر دوندگى فاصله زیادى بــا تیم هاى قبلــى اش دارند، حتى 
اگر خستگى بدنســازى ســنگین را با خود به لیگ آورده باشند، 
مى داند که تداوم رونــد این نتایج مى تواند اســترس را بالا ببرد 
و افزایش اســترس روى تیم، روند کلى کار ایــن مربى جوان را 

به هم ریزد.
 به همین دلیل بود که منصوریان در بازگشت تیمش به تهران براى 
بازیکنانش نکات مهمى داشت. او سعى کرد با حرف هاى روحى 
و عاطفى تیمش را برگرداند. بازیکنانى که غیر از خســتگى دچار 
استرس و ترس از ناکامى شــده اند، با این جمله از سوى او مواجه 
شدند: «بروید مثل مرد بجنگید و از هفته بعد جبران کنید.» على 
منصور که خودش هم همانطور کــه انتظار مى رفت تمرکزش را 
بر اثر توهین ها در اهواز از دست داد، حالا به روزهاى موفق پیش 

رو فکر مى کند.

انتقال کریمى قطعى شد
باشــگاه دیناموزاگرب کرواســى با پرداخت مبلغ 
رضایتنامه على کریمى به باشگاه سپاهان انتقال این 

بازیکن را قطعى کرد.
اصغر باقریان مدیرعامل باشگاه سپاهان با اعلام این 
خبر افزود: مبلغ 300 هزار یورو بابت رضایتنامه این 
بازیکن به حساب این باشگاه واریز شد تا انتقال وى به 
دیناموزاگرب کرواسى قطعى شود و این بازیکن فصل 

آینده را در این تیم مطرح لیگ کرواسى توپ بزند.

نگران از ITC حاج صفى
 ITC مسئولان باشگاه ســپاهان نگران هستند که

براى هفته سوم صادر نشود.
براى اینکه حاج صفى بتواند طلایى پوشان اصفهانى 
را در هفته سوم مقابل استقلال خوزستان همراهى 
کند، نیاز است باشــگاه آلمانى ITC این بازیکن را 
صادر کند. در این راستا مســئولان باشگاه سپاهان 
نامه نگارى هاى لازم را انجام دادند و منتظر هستند 
 ITC تا باشــگاه فرانکفورت اقدامات بــراى صدور

انجام دهد.
اصغر باقریان مدیرعامل باشگاه سپاهان مى گوید: 
امیدوار هستیم تا مسئولان اف اس وى فرانکفورت 

بدقولى نکنند.

رژه دختر آبادانى 
در ورزشگاه!

دوشنبه شــب گذشــته بازى دو تیم نفت آبادان و 
تراکتور در ورزشــگاه تختى این شــهر برگزار شد. 
دیدارى که جذابیت خاصى نداشت و اتفاق مهمى 
درون زمین رخ نداد تا دو تیم به دومین تساوى خود 
در لیگ رضایت بدهند. در این بین یک دختر نوجوان 
بدون مخفى کارى و با لباســى کاملاً دخترانه وارد 
ورزشگاه تختى آبادان شــد که نیروهاى انتظامى 
او را بیرون کردند. در این بین مشــخص نیست او 
چگونه از ورودى ورزشگاه گذر کرد و خود را به داخل 

ورزشگاه رساند.

واکنش هایى فراتر از ایران 
 نمایش مانوئل فرناندز در دیدار برابر گسترش فولاد 
تبریز نشان داد چرا خطیبى در طى هفته گذشته اصرار 
زیادى به حضور هرچه ســریع تر او در درون دروازه 
تیمش داشــت. دروازه بان اسپانیایى سبزها در دربى 
تبریز درحالى که تیمش یــک نیمه ده نفره به میدان 
رفت در برابر فشارهاى گسترش فولاد مرد اول میدان 
بود و با مهارهایى فراتر از فوتبال ایران اجازه شکست 

تیمش در دربى تبریز را نداد.
فرنانــدز در نیمه اول در یک صحنــه موفق به مهار 

موقعیت تک به تک با شــیمبا شد اما این 
صحنه اوج کار او نبود و دروازه بان ماشین 

سازى در میانه نیمه دوم توپى را که با برخورد 
به مدافع تیمش تغییر جهت داده بود، مهار کرد تا 

نشان دهد چرا گرانقیمت ترین دروازه بان ایران است.

مورد عجیب دنیل نوروزى 
سرپرســت تیم فوتبال ســپاهان در مورد آخرین 
وضعیت دنیل نــوروزى گفت: وقتى نــوروزى به 
سپاهان پیوست مدارکش کامل نبود و قول داده بود 
که مدارکش را تکمیل کند اما نتوانست آن مدارکى 
که ســازمان لیگ و نظام وظیفه را مجاب کند ارائه 
دهد و با توجه به اینکه در خارج از کشــور بوده و با 

گذرنامه ایرانى وارد کشور شده، وى سرباز است.
مهدى اخوان در گفتگو با ایمنا در پاســخ به اینکه 
پس با این حساب نوروزى ممنوع الخروج است بیان 
داشت: نه، ممنوع الخروج نیســت. البته من اطلاع 

دقیقى از این مسئله ندارم.
وى در پاسخ به این سئوال که آیا باشگاه سپاهان در 
هنگام عقد قرارداد با نوروزى از مشمول خدمت بودن 
او اطلاع نداشته است گفت: مدیربرنامه هاى نوروزى 
به ما گفته بــود مدارك او پیش پدرش اســت. پدر 
نوروزى به ایران آمد و مدارکى آورد که نشان مى داد 
دنیل معاف است اما این معافیت فقط در همان کشور 

دانمارك قابل قبول است و در ایران سندیت ندارد.
سرپرست تیم فوتبال ســپاهان در مورد اینکه گفته 
مى شود باشگاه سپاهان دنیل نوروزى را با گذرنامه 
ایرانى اش وارد کشــور کرده تا سهمیه خارجى این 
تیم خالى بماند تصریح کرد: ما که نمى خواســتیم 
کلک و حقه بزنیــم و اینها چیزهایى اســت که در 
رسانه ها گفته مى شود. اتفاقاً نوروزى بازیکن بسیار 
باشخصیتى است و از نظر فنى هم خیلى خوب است 
ولى متأسفانه وى نتوانست مدارکى که موردقبول 
سازمان نظام وظیفه باشد را فراهم کند و نتوانستیم 

از او استفاده کنیم.
اخوان در مورد ضرر مالى که با فسخ قرارداد نوروزى 
متوجه باشگاه سپاهان مى شود اظهار داشت: بله ضرر 
مى کنیم. او قول داده بود که ظرف ده روز مدارکش را 

کامل کند که متأسفانه نتوانست.

روى خط نصف جهان

حاشیه روز

چهره روز

سوژه روز
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همسر دوم و صیغه اى یکى از چهره هاى سرشناس 
فوتبال ایران به بیمارى هپاتیت مبتلا شده و متأسفانه 

پزشکان جوابش کرده اند!
به گزارش رادنیــوز، این روزها یکــى از چهره هاى 
سرشــناس فوتبال ایران به شــدت بى حوصله شده 
و اصلاً حــال و روز خوبى ندارد. به حــدى که حتى 
کار مورد علاقــه اش را هم دیگر با همان اشــتیاق 
همیشگى و شــور و شوق ســابق انجام نمى دهد و 
نسبت به فوتبال و زندگى و همه چیز بى تفاوت شده 

است.
خیلى ها بــا تعجب مى پرســند چه بلایى ســر این 
اســطوره فوتبال آمــده و او که همیشــه باانگیزه و 
پر انرژى بود چرا حالا بى حال و گوشــه گیر شــده 

است؟

پاسخ به یک ابهام
یک منبع موثق در پاســخ به این ســئوال به رادنیوز 
گفت این چهره سرشناس فوتبال با یک دختر خانمى 
از قدیم رفیق بوده و قصد داشــته با او ازدواج کند اما 
به هر دلیلى موفق به انجام این کار نمى شود و براى 
مدتى بین او و خانمى که رفیق همیشــگى اش بوده، 
اختلاف پیش مى آید و در همین فاصله این اســطوره 
فوتبال با خانم دیگرى ازدواج مى کند و تشکیل زندگى 

مى دهد.

همه چیز آروم نیست!
او در ظاهر  از زندگى اش کاملاً راضى اســت و مردم 
هم همین تصویر و تصور را از زندگى خصوصى آقاى 
اسطوره دارند اما گویا چند ســالى بعد از ازدواج، این 
چهره سرشــناس در حالى که از همســرش بچه دار 
هم شــده بوده مجدداً با همان دختــر خانم که رفیق 
قدیمى اش بود ارتباط برقرار مى کند و او را به عنوان 
همســر دوم خود، دور از چشــم خانواده و دوستان و 

آشنایان صیغه مى کند.
این چهره سرشــناس در تمام این سال ها هم همسر 
داشته و هم زن صیغه اى و حالا متأسفانه همسر دوم و 
صیغه اى که چهره سرشناس عاشق اوست و به گفته 
خودش حتــى او را از مــادر بچه اش 

بیشــتر دوست دارد، 

دچار یک بیمارى لاعلاج شده است.

پول اسطوره، خرج زیبایى
چهره سرشناس در تمام این ســال ها از لحاظ مالى 
هم، از همسر صیغه اى خود به شدت حمایت مى کرده 
و این خانم نیز بخشــى از پول هایى که از همسر خود 
مى گرفته را خــرج عمل زیبایى مى کــرده تا اینکه 
یک بار لب خود را بــا تزریق ژل پروتــز مى کند که 
انــگار این ژل ها مســموم و تاریخ مصرف گذشــته 
بوده و دچــار بیمــارى هپاتیــت نوع A مى شــود 
و حــالا پزشــکان بــه اســطوره گفته اند همســر 

صیغه اى شما چند ماه بیشتر زنده نمى ماند.
 هپاتیت از نوع A یک نوع بیمارى عفونى اســت که 

از طریق ویروس ایجاد مى شــود و بــه کبد صدمه 
مى زند اما انگار در این مورد خاص، ویروس هپاتیت 
براى این خانم دردســرهاى دیگرى هم ایجاد کرده 

است.

خودش نمى داند
امیــدوار بودیم این خبر دروغ باشــد ولى متأســفانه 
یکى از دوســتان نزدیک این چهره هم غیرمستقیم 
خبر بیمارى لاعلاج همســر دوم و صیغه اى دوست 
خــود را تأیید کــرد و البته گفت طــرف خودش هم 
نمى دانــد چون این چهره سرشــناس بــه او نگفته 

این حد جدى اســت که روحیه بیمارى اش تا 
خود را نبازد.

3 گزارش متفاوت برنامه 90 درباره کیفیت 
پایین برند جیووا و تولیــد پیراهن هاى این 
شــرکت در داخل ایران، انگشــت اتهام را 
به ســمت خیابانى و برندى گرفت که او به 
فدراســیون معرفى کرده بود. پس از بخش 
برنامه، خیابانى حاضر نشد توضیح کاملى به 
رســانه ها بدهد و فقط اعلام کرد «نتوانسته 
عدم توانایى آنها براى تأمین لباســى در حد 
و شایستگى نام ایران را تحمل کند و عملاً 
ماه هاســت اســتعفا داده و اصلاً ارتباطى با 

شرکت ندارد.»
ادعاى جدید خیابانى دربــاره ماه ها جدایى 
از این شــرکت، در حالى مطرح شــده که 
هنوز ســه ماه از مراســم معارفه برند جیووا 
نمى گذرد. کمتر از دو هفته قبل هم بر اساس 
اخبار منتشــر شــده، یکى از تیم هاى لیگ 
برترى براى حضور خیابانى در مراسم جشن 
پیراهنش دعوت کرد اما خیابانى گفت فقط به 
شرطى حاضر است مجرى این مراسم شود 
که آنها پیراهن تیم را به برند جیووا بسپارند. 
حتى قرار بود در صورت بسته شدن قرارداد، 
اجراى مراسم رایگان انجام شود اما در نهایت 
این تیم ســراغ برند دیگرى رفت و یکى از 
مجریان مشهور ورزشــى به جاى خیابانى، 
وظیفه اجراى جشن پیراهن آنها را بر عهده 

گرفت.
اتفاقات دوشنبه شب آنقدر براى جیووا گران 
تمام شــده که فعلاً تولیــد پیراهن تیم ملى 
را از دست بدهد و شــاید در ماه هاى آینده، 
پرســپولیس و دیگر تیم هاى ایرانى هم از 
همکارى با آنها صرف نظر کنند. خیابانى هم 
ترجیح داده در این موقعیت، پایش را از این 
ماجرا کنار بکشد و از قطع همکارى چند ماهه 
حرف بزند. چند ماهى کــه همه آن، به دفاع 
او از کیفیت بالاى جیووا و انتخاب درســت 

فدراسیون گذشته است.

اشتباهات وحشتناك 
سوت طلا!

جیووا جواب 
فردوسى پور را داد

پیام مهم منصوریان 
به بازیکنانش 

قرارداد با هانى نوروزى 
قانونى است؟ 

جدایى پر ابهام 
افشارزاده 

مربى اصفهانى قید تیمش را زد

بررسى ادعاى عجیب 
خیابانى

اندر احوالات همسر 
صیغه اى آقاى اسطوره! 

هپاتیت، ارمغان ژل پروتز 

اینش تا 
را نبازد.

ق به مهار 
ن 

ن 
د 

را از مــادر بچه وخودش حتــى او
بببببیشــتر دوست دارد، 

ق

jjww.nesfejahan.net

سرمربى اصفهانى تیم فوت
ارد
کرد
علیرض
دومین ســال متوالى هدایت
بر سونگون را در لیگ برتر
وى ر یم مشکلات این تیم، اردوىین

شگاه سپاهان انتقال این 

شگاه سپاهانبا اعلاماین
یورو بابت رضایتنامه این 
ه واریز شد تا انتقال وى به 
ى شود و این بازیکن فصل 

گکرواسى توپ بزند.

I حاجصفى
ITC که تند انه نگ Cن



صاحب امتیاز : شرکت رسانه گستر نصف جهان
مدیرعامل و سردبیر : ایرج ناظمى    مدیر مسئول : هوشنگ غلامى

نشانى : اصفهان ، خیابان مدرس ، خیابان ادیب ، 
جنب دبیرستان شهیدان نم نبات

تلفن : 34452005           فاکس : 34452006           پیامک : 30007642
www.nesfejahan.net       : وب سایت

E-mail:     info@nesfejahan.net

 ما برابر خدا مالک چیزى نیستیم، و مالک چیزى نمى شویم 
جز آنچه او به ما بخشــیده اســت، پس چون خــدا چیزى به 
ما ببخشــد که خود ســزاوارتر اســت، وظائفى نیز برعهده 
ما گذاشــته، و چون آن را از مــا گرفت تکلیف خــود را از ما 

مولا على (ع)برداشته است.

((آگهى مزایده نوبت اول))

 مجید مطلبى فشارکى – سرپرست شهردارى چرمهین 

چاپ اول

شهردارى چرمهین براساس مصوبه شــماره 95/4/90 مورخ 1395/03/16 شوراى 
محترم اسلامى شهر و به موجب ماده 13 آیین نامه مالى شهردارى در نظر دارد نسبت 
به واگذارى مرکز معاینه فنى واقع در محوطه خدمات کارگاهى پیامبر اعظم (ص) به 
صورت استیجارى از طریق مزایده و براساس قیمت پایه کارشناسى ماهیانه به مبلغ 
30/000/000 ریال (سى میلیون ریال) به اشخاص حقیقى و حقوقى واجد شرایط از طریق 
مزایده با شرایط آگهى انعقاد قرارداد نماید. لذا متقاضیان مى توانند از تاریخ انتشار 
آگهى تا روز چهارشنبه مورخ 95/05/27 به واحد امور قراردادهاى شهردارى مراجعه 
و اسناد شرکت در مزایده را دریافت و تا پایان وقت ادارى روز  شنبه مورخ 95/05/30 به 
دبیرخانه محرمانه (حراست) شهردارى ارائه نمایند. لازم به ذکر است هزینه درج آگهى 
به عهده برنده در مزایده خواهد بود. شرکت کنندگان جهت کسب اطلاعات بیشتر به 

سایت شهردارى چرمهین به آدرس: www.chermahin.ir مراجعه فرمایند.

پشت نویسى خاص| وارتان هایراپطیان
پیست دوچرخه و موتور خواجو- پل خواجو| 
سروش عابدزاده

تابستون ، دوچرخه، آب تنى- 
میدان نقش جهان
| شهرزاد کریمى
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تصاویر ارسالى به باشگاهدریچـه
 خبرنگاران نصف جهان

پانوراماى مسجد 
رحیم خان

با ارسال تصاویر، مطالب و نظرات خود به باشگاه خبرنگاران روزنامه نصف جهان  
شما هم مى توانید خبرنگار شوید

       09132008640      :شماره تلگرام
Id admin:               @nesfejahanadmin   
join channel:       @nesfejahanclub          


